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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testülete 
17/2024. 
2024.11.25. 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. november 
25-én 16:00 órakor megtartott nyilvános üléséről 
 
Az ülés helye: Mogyoród Nagyközség Önkormányzat ülésterme 
                      (2146 Mogyoród, Dózsa György út 40.) 
 
Jelen vannak:  Trabalka Szilvia  polgármester 

  Babják Gábor   képviselő 
Dr. Szabó István  képviselő 
Kamarás Zsuzsanna  képviselő 
Kurfis László  képviselő 

  Kurucz Péter   képviselő 
  Mácsik Dénes  képviselő 
  Ribai Zoltán   alpolgármester 
  Zachár Zsolt   képviselő 

 
Nem vett részt az ülésen, távol maradt, távolmaradását előre jelezte: - 
 
Hivatal, intézmények és gazdasági társaság részéről jelen vannak: 

Kántor Zsuzsanna             aljegyző 
Hányik-Lovas Bernadett            igazgatási irodavezető 

 Sike Mariann műszaki, településüzemeltetési és 
beruházási irodavezető 

 Biró Péter Nonprofit Kft. ügyvezetője 
 Pintér Krisztina bölcsődevezető 

 Szabó Réka   család- és gyermekjóléti szolgálat 
vezetője 

 Tóth Emese                      óvoda igazgató-helyettes  
 Tempfli M. Szilárd főépítész 
 Hegyes Péter                  jegyzőkönyvvezető 
Jelenléti ív a jegyzőkönyv mellékletét képezi! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Szeretettel köszöntök mindenkit Mogyoród Nagyközség 
Önkormányzat Képviselő-testületének mai rendes ülésén! Megállapítom, hogy 8 fővel a 
Képviselő-testület határozatképes. Kurucz Péter képviselő nem jelezte a távolmaradását, 
vagy, hogy esetlegesen később érkezne. Első körben kérem, hogy a napirendekről 
szavazzunk majd, annyi változtatással, hogy a 13-as napirend kapcsán jelen van a Kft. 
képviselője, tehát a Beszerzési eljárás eredményének megállapítása, adatvédelmi 
tisztviselői feladatok ellátására, ezt a 13. helyről a 3-as helyre előrehoznánk. Hogyha nincs 
kérdés a napirendekkel kapcsolatban, akkor kérem, hogy szavazzunk az elfogadásáról.  
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 355/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2024. november 25-i 
ülésének napirendjeit - azzal, hogy 3. napirendi pontként az eredetileg 13. napirendi pontot 
(tárgy: Beszerzési eljárás eredményének megállapítása - adatvédelmi tisztviselői feladatok 
ellátására, ET.: 285.) tárgyalja - az alábbiak szerint fogadja el:  
 
NAPIREND ELŐTT: 
1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról  
2. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről 
 
NAPIRENDEK: 

1. Bizottság tagjainak megválasztása 
2. Beszerzési eljárás eredményének megállapítása - az Önkormányzat jogi 

tanácsadásával, perképviseletével összefüggő feladatok ellátására 
3. Beszerzési eljárás eredményének megállapítása - adatvédelmi tisztviselői feladatok 

ellátására 
4. HÉSZ módosítás – Mód9 - elindítás 
5. A változtatási tilalom elrendeléséről szóló 8/2022. (V.9.) önkormányzati rendelet 

módosítása 
6. Mogyoród Településüzemeltető Nonprofit Kft. dolgozóinak jutalmazása 
7. Javaslat az önkormányzati tulajdonú társaság ügyvezetőinek jutalmazására 
8. Javaslat az Önkormányzat és Intézményei, valamint a Polgármester és 

Alpolgármester jutalmazására 
9. Szociálisan rászorulók karácsonyi támogatása 
10. Juhász Jácint Művelődési Ház-Könyvtár intézményvezetője ideiglenes 

megbízásának meghosszabbítása, intézményvezetői pályázat kiírása 
11. A Juhász Jácint Művelődési Ház-Könyvtár 2025. évi program terve 
12. Községi Könyvtár elhelyezéséről szóló döntés megerősítése 
13. A helyi adókról szóló rendelet felülvizsgálata  
14. Megbízási szerződés számviteli, adatszolgáltatási- és ügyviteli tanácsadásra 
15. Projekt tanácsadói szerződés 
16. Nemzetiségi önkormányzatokkal kötött közigazgatási szerződés felülvizsgálata 
17. Mogyoródi Karikás Néptánccsoport Hagyományőrző Egyesület névhasználati 

kérelme 
18. Használt sütőolaj gyűjtőkonténer részére új helyszín kijelölésére tett javaslat 
19. Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2025. évi tervezett feladatai 

 
Zárt ülés: 
1. Régi Mozi épületegyüttesre vonatkozó, kisajátítást helyettesítő adásvétellel kapcsolatos 

döntések meghozatala 
 
A szavazás eredménye: 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kurucz Péter képviselő közben megérkezett és teljes 
létszámban jelen van a Képviselő-testület a napirendek előtt. 



3 

 

NAPIREND ELŐTT: 
 
 
1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 283.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Itt összesen 4 darab határozati javaslat van. A 
folyamatban lévő, a végrehajtott, a határidő módosítás, illetve visszavonás, valamint a 
404/2020-as határozat kapcsán egy 4. határozati javaslat. Ezzel kapcsolatban van-e kérdés? 
Hogyha nincsen kérdés, akkor az első határozati javaslat a folyamatban lévő határozatokról. 
Aki ezzel egyetért, kérem, hogy igennel szavazzon. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 356/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi az 
előterjesztés szerint folyamatban lévő határozatokról szóló beszámolókat.  
Határidő: azonnal – beszámoló nem szükséges 
Felelős: polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A 2. határozati javaslat a végrehajtott határozatokról.  
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 357/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az előterjesztés 
szerint módosítással nem érintett határozatok végrehajtásának megtörténtéről szóló 
beszámolókat.  
Határidő: azonnal – beszámoló nem szükséges 
Felelős: polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A 3. határozati javaslat több határozat tekintetében a 
meghosszabbításról szól. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 358/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

a) az 502/2022.(XII.19.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 2025.03.31-ig 
meghosszabbítja; 

b) az 53/2023.(II.27.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 2025.03.31-ig 
meghosszabbítja; 

c) a 120/2023.(III.29.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 2025.05.31-ig 
meghosszabbítja; 

d) a 241/2023.(VI.26.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 2025.05.31-ig 
meghosszabbítja; 
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e) a 301/2023.(VIII.3.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 2025.03.31-ig 
meghosszabbítja; 

f) a 381/2023.(X.30.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 2025.05.31-ig 
meghosszabbítja; 

g) a 384/2023.(X.30.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 2025.05.31-ig 
meghosszabbítja; 

h) a 481/2023.(XII.18.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 2025.05.31-ig 
meghosszabbítja;  

i) a 15/2024.(I.29.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 2025.03.31-ig 
meghosszabbítja; 

j) a 25/2024.(I.29.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 2025.03.31-ig 
meghosszabbítja; 

k) a 133/2024.(IV.29.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 2025.05.31-ig 
meghosszabbítja; 

l) a 134/2024.(IV.29.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 2025.05.31-ig 
meghosszabbítja; 

m) a 250/2024.(VII.29.) és 313/2024.(IX.30.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 
2025.03.31-ig meghosszabbítja; 

n) a 253/2024.(VII.29.) és 254/2024.(VII.29.) Kt. határozat végrehajtási határidejét 
2025.05.31-ig meghosszabbítja; 

o) a 79/2024.(III.25.) és a 131/2024.(IV.29.) Kt. határozatát visszavonja; 
Határidő: azonnal – beszámoló nem szükséges 
Felelős: polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A 4. határozati javaslat pedig a 404/2020.(XII.7.) 
Képviselő-testületi határozatban foglaltak megerősítéséről szól. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 359/2024.(XI.25.) 
határozata 
a) Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megerősíti a 
404/2020.(XII.7.) Kt. határozatban foglaltakat és felkéri a Polgármestert, hogy a 2025. évi 
költségvetésben a határozat végrehajtásához szükséges becsült költségkeretet tervezze be. 
b) Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete visszavonja a 
404/2020.(XII.7.) Kt. határozatát. 
Határidő: a) pont esetén: 2025. évi költségvetés elfogadása; b) pont esetén: azonnal – 
beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
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2. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről 
(Szóbeli tájékoztató.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A legfontosabb eseményekről szóló beszámoló kapcsán a 
megszokott anyag az irodák részéről kiküldésre került. A mai ülésre én a Filmstúdió 
képviseletében Rajna Gábort vártam, és az is volt a korábbi visszajelzés, hogy részt fog 
venni. Ezt az időt arra szerettem volna biztosítani, hogy itt beszámoljon a lakosság felé is a 
Filmstúdió ez évi projektjeiről és a jövő évi tervekről, de akkor ezt majd egy későbbi 
időpontra áttesszük. Van-e kérdés a kiküldött anyaggal kapcsolatban? Hogyha nincsen 
kérdés, akkor pedig Aljegyző Asszonynak megadom a szót. 
 
Kántor Zsuzsanna aljegyző: Köszönöm szépen! Tájékoztatásul szeretném elmondani, 
hogy a köztartozásmentes adózói adatbázist ellenőrizve 10.21-edikével, minden képviselő-
testületi tag szerepel az adatbázisban. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a tájékoztatást! És hogyha nincs ehhez 
kérdés, akkor rátérhetünk a napirendekre. 
 

 
NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: 

 
 
1. Bizottság tagjainak megválasztása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 280.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Az én javaslatom előterjesztés formájában kiküldésre 
került és sem az októberi, sem a mostani ülésre új javaslat nem érkezett be. Szeretném 
kérdezni a képviselőket, hogy van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban? Dr. 
Szabó Istvánnak megadom a szót. 
 
Dr. Szabó István képviselő: Én egy picit formabontó leszek, de következetes a korábbi 
álláspontomhoz. Én továbbra is megfontolásra javasolnám, hogy a bizottsági struktúrát ne 
ebben a formában alakítsuk ki. Én tudom, hogy elfogadtuk a bizottságokra vonatkozó 
javaslatot, az SZMSZ-ben ez benne is van, de a Pénzügyi Bizottság, Településfejlesztési 
Bizottság együttesen ülésezik. Ebből nyugodtan lehetne egy bizottságot csinálni, 
ugyanazokkal a tagokkal, kevesebb külsős taggal. Senkit nem ér semmilyen hátrány. 
Ugyanakkor vannak olyan területek, amik nincsenek képviselve, ezen meg el kellene 
gondolkodni. Például a szociális terület, ahol az elsőfokú szociális döntéseket bizottsági 
hatáskörbe tudnánk tenni, és akkor másodfokon lenne a képviselő-testület döntési jogköre. 
Én ugyanígy megfontolásra javasolnám, javasoltam korábban is a településüzemeltetésnek 
a kérdését. Nagyon komoly pénzeket teszünk bele a településüzemeltetésbe, közvetlen 
tulajdonosi jogkört gyakorolhatna a bizottság, tehát jobban oda tudnánk figyelni ezekre a 
költésekre. Hangsúlyozom, nem akarok én elnökökről, meg elnökhelyettesekről, meg nem 
tudom, hogy kikről vitázni, pusztán racionális felvetés. Tehát ha a 2 bizottság együtt 
ülésezik, akkor túl azon, hogy bonyolítja az életünket, mert ugyanazon az ülésen kétféle 
szavazást kell lebonyolítani, de ez magát a demokratizmusát a dolognak nem fogja 
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erősíteni, hogy 2 alrendszerben szavazunk. Én ezt megfontolásra javasolnám. 
Hangsúlyozom, aki eddig tagja volt az egyik vagy a másik bizottságnak, én továbbra is 
javaslom, hogy legyen tagja ennek a bizottságnak. Az elnök legyen valamelyik elnök. 
Kurfis képviselő úr szerintem erre kiválóan alkalmas. Egy picivel kevesebb külsős tagot 
kellene akkor behozni. Nem mondom, ez még pénzben is valamit jelentene, de nem 
pénzügyi jellegű a felvetésem, hanem sokkal inkább strukturális. Én tudom, hogy ez 
formabontó, mármint, hogy az előterjesztés az egy kialakult rendszerhez kapcsolódik, de 
mivel még nem állt föl teljesen a bizottsági rendszerünk, hisz egy bizottságot most fogunk 
majd megszavazni, talán még nem túl késő. Jelzem, ez sohasem késő, nekem ez az 
álláspontom. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Egyéb hozzászólás a napirend 
kapcsán? Zachár Zsoltnak megadom a szót. 
 
Zachár Zsolt képviselő: Köszönöm a szót, rövid leszek! Igazából én üdvözlöm azt a 
javaslattételt Polgármester Asszony részéről, hogy mindhárom bizottság külsős tagjai 
között szerepelnek olyan tagjelöltek, akik korábban több évig az önkormányzat, illetve a 
hivatal humán erőforrását erősítették. Kiváló szakemberek, és mindannyian rendelkeznek 
megfelelő közigazgatási tapasztalattal. Én nagyon örülök, hogy látom őket a jelöltek között. 
Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm! Kurucz Péternek megadom a szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen a szót! Tisztelt Testület, én csak 2 javaslattal 
szeretnék élni. Mindkét bizottságba szeretnék külsős tagként még javasolni. A Pénzügyi 
Bizottságba Varga Mátét szeretném javasolni, illetve az Oktatási, Kulturális és Sport 
Bizottságba pedig Szőnyi Enikőt, illetve Polyák Balázst szeretném. Gondolom, ezekről 
dönteni fogunk, sorba megyünk majd mindenkin és gondolom, aki a legtöbb szavazatot 
kapja, ők lesznek benne a külsős tagok. Úgyhogy ez lett volna a javaslatom. Köszönöm 
szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Valakinek van-e még észrevétele a 
napirend kapcsán? Kamarás Zsuzsannának megadom a szót. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Köszönöm a szót! Én csak meglepődve hallgatom ezeket 
a hirtelen váltásokat. Ugye volt egy informális egyeztetés még a megalakulás előtt, aztán 
úgy emlékszem, Polgármester Asszony kérte, hogy küldjük el a jelöltjeinket, hogy kvázi át 
lehessen gondolni. Én nem mondom István, hogy ne lehetne újragondolni a dolgokat, de 
akkor azt javaslom, hogy ne ma legyen róla döntés. Tehát, hogy én azt gondolom, hogy ma 
nem célszerű így szavazni, hogy hirtelen háromféle új dolog került az asztalra, mert az 
egyik ugye az, hogy vonjunk össze 2 bizottságot. A másik, hogy a bizottsági tagok 
személyére is érkeztek új jelölések. Én azt gondolom, hogy felelőtlenség lenne így 
megbeszéletlenül ezt az egész kérdést most szavazásra bocsátani. Hiszen december 16-
odikán lesz egyébként is a decemberi ülés, tehát nem kell egy hónapot várni. Én azt 
gondolom, hogy ha most ebbe a szavazásba belemegyünk, én nem érzem megfontoltnak a 
döntést, és javaslom, hogy akkor legyen újra Polgármester Asszony vezérletével egy 
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megbeszélés ebben a témában azért, hogy tényleg egy olyan javaslat tudjon kialakulni, ami 
szerintem konszenzusos. Ez a javaslatom, és persze nyilván ettől függetlenül majd a 
többség dönt, de ez egy javaslat a részemről. Köszönöm! 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen! Én csak annyit szerettem volna javasolni, 
hogy ha megfontoljuk Zsuzsa képviselő társam elgondolását, akkor ezt ne email-en 
egyeztessük, hanem jöjjünk össze személyesen, végre egyszer 9-en, mert eddig nem 
sikerült, és ott döntsük el, hogy ne kelljen utána még tovább húzni ezt a dolgot. Én ezt 
javaslom. Köszönöm szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Dr. Szabó Istvánnak megadom a szót. 
 
Dr. Szabó István képviselő: Én egyetértek azzal, amit a Zsuzsa mondott. Tulajdonképpen 
erre irányult a felvetés, csak én olyan messzire nem mertem volna elmenni. Hangsúlyozom, 
ugyan egyeztettünk, de ebben nem volt, hogy mondjam, koherens, olyan végső állapot. 
Mert egyébként nem beszélnénk most erről, vagy nem merülne ez föl. Szerintem megéri azt 
a pár percet, hogy egyszer valamennyien leülünk, most már nagyüzem van, nem nyár van, 
nem augusztusi időszakról beszélünk. Ezt nagyon gyorsan el tudjuk dönteni és akkor 
szerintem ez mindenki számára egy megnyugtató eredményhez fog vezetni. Tehát én 
messzemenőkig tudom támogatni azt, amit Kamarás Zsuzsanna fölvetett. Tehát szerintem 
arról szavazzunk és akkor utána vissza fogunk erre térni. Bő 2-3 hét múlva meg fogjuk 
oldani ezt a kérdést. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Hogyha nincs több észrevétel, én 
azért azt szeretném elmondani, hogy nyilván, az előterjesztésem úgy került ide az asztalra, 
hogy a visszajelzések alapján biztos voltam abban, hogy ez többségi támogatást fog kapni. 
Ennek tükrében került meghívásra 6 fő külsős bizottsági tag a mai ülésre azzal együtt, hogy 
a döntést követően ők leteszik az esküjüket. Tehát szerintem rettentően kellemetlen pillanat 
ez most itt, hiszen az előző ülésen is elmondtam, hogy várom mindenkitől a javaslatot, én 
nem mondtam, hogy e-mailben. Azt gondolom, hogy heti minimum 5 napon itt vagyok a 
hivatalban és elérhető vagyok, illetve telefonon is elérhető vagyok. Nem érkeztek a 
képviselő uraktól ilyen jelzések, mint amik most itt elhangzottak. Kurucz Péternek 
megadom a szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen a szót! Igazából, Polgármester Asszony, 
ezeket a neveket először az előterjesztésben láttuk, akik most itt fel vannak sorolva. Ezért 
gondoltam, hogy teszek javaslatot, talán tehetek javaslatot a testületi ülésen. Tehát, hogy én 
ezért gondoltam, hogy most kell erről beszélnünk, mert a neveket az előterjesztésben láttuk 
először. Én támogatom, hogy vegyük le, mert tényleg nem kell egy hónapot várni, Zsuzsa 
is mondta, hogy a következő szavazásig és akkor hajrá, köszönöm szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Az előterjesztések nem ma kerültek kiküldésre, és még 
csak nem is helyben voltak kiosztva. Akkor most arról fogunk szavazni, hogy levételre 
kerül a napirend. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 360/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy leveszi 
napirendjéről a 280. Bizottság tagjainak megválasztása című előterjesztést. 
A szavazás eredménye: 6 igen, 2 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A meghívott leendő külsős bizottsági tagoktól pedig én 
kérek elnézést mindenki nevében, köszönöm! Kurfis Lászlónak megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen! Én csak azt szeretném, hogy most itt vagyunk 
mindnyájan. Ha gyorsan végzünk ma, akkor maradjunk itt, én azt javaslom és vitassuk ezt 
meg ma, ne húzzuk tovább! Talán ennyi időt rá tud szánni mindenki. Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Nem fog tudni mindenki itt maradni az ülés végéig, 
úgyhogy ez az egyeztetés nem fog tudni ma létrejönni. 
 
 
2. Beszerzési eljárás eredményének megállapítása - az Önkormányzat jogi 
tanácsadásával, perképviseletével összefüggő feladatok ellátására 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 284.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A pénzügyi bizottsági ülésen jelen voltak a 4 
ajánlatadóból hárman és a Pénzügyi Bizottság támogatta a Dr. László Jenő Ügyvédi 
Irodával történő szerződéskötést. Aljegyző Asszony jelezte, hogy ez az ajánlat, ugyan a 
megadott napon, de óra tekintetében késve érkezett be, ezzel ez nem minősül 
szabálytalannak, de, hogy minden támadási felületet kizárjunk, helyben kiosztásra került 
egy módosító határozati javaslat, ugyanis a beszerzési szabályzatunk szerint az ajánlattételi 
eljárást, mivel egy bizalmi munkáról van szó, nem is kellett volna lefolytatni. Így az 1. 
határozati javaslat akként módosulna, hogy ugyan eredményesnek tekintjük ezt az eljárást, 
de az ajánlatadókkal nem kívánunk szerződést kötni és akkor úgy tudjuk megkötni, vagy 
úgy tudunk választani, hogy a beszerzési szabályzat 5/D pontját figyelembe véve, mely 
szerint a szabályzat hatálya nem terjed ki az olyan szolgáltatás megrendelésekre, melyek 
teljesítése jellegénél fogva bizalmi jellegű személyhez vagy szervezethez kötött. Ezért a 
polgármester javaslatára az önkormányzat és intézményei, valamint gazdasági társasága 
jogi tanácsadásával és perképviseletével összefüggő feladatok ellátására 2025. január 
elsejétől határozatlan idejű szerződést köt a Dr. László Jenő Ügyvédi Irodával havi nettó 
850.000 forint plusz Áfa értékben. Az Ügyvéd Úr is itt volt a pénzügyi bizottsági ülésen, 
több képviselő, aki jelen volt, találkozhatott vele, még segített is nekünk 2 napirend 
kérdésében. Nem tudom, hogy van-e kérdés a napirendhez kapcsolódóan? Hogyha nincsen 
kérdés, akkor először az 1. módosító határozati javaslatról fogunk szavazni. Dr. Szabó 
Istvánnak megadom a szót. 
 
Dr. Szabó István képviselő: Nem akarok aggályosnak tűnni, de nem csinálunk ezzel 
nagyobb problémát? Tehát én messzemenőkig támogatom Ügyvéd Úrnak a megbízását. Itt 
volt a pénzügyi bizottsági ülésen és úgy, hogy nem szerződtünk még vele, már úgy is 
segített egy jogi kérdés megoldásában. Tehát semmi ilyen nem merül föl bennem, csak 
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ugye kiírtunk valamit, arra érkeztek be ajánlatok. Mi arra azt fogjuk most mondani, hogy az 
eljárást eredményesnek tekintjük, de nem kötünk szerződést, majd az egyik pályázóval 
kötünk, mert őbenne bízunk. Én bízom az Ügyvéd Úrban, csak kérdés, hogy nem nyitunk-e 
ezzel egy olyan felületet, ami adott esetben nem jó? Ennyi csak a felvetésem, tehát 
hangsúlyozom, én elfogadom, megszavazom, csak ez így túl kanyargósnak tűnik nekem. 
De lehet, hogy ez az egyedüli járható út. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen, én ezeket a köröket megfutottam és én 
maximálisan ki tudok állni a két határozati javaslat mellett. Pont azt kerüljük el, hogy 
támadási felületet nyújtsunk. Hogyha nincs több kérdés, akkor az 1. határozati javaslatról 
szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 361/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. megköszöni az ajánlattevők közreműködését a Mogyoród Nagyközség 
Önkormányzatának jogi képviseletére vonatkozó megbízás elnyerésére kiírt 
beszerzési eljárásban és a beszerzési eljárást eredményesnek tekinti, azonban az 
ajánlatok értékelésétől eltekint, és nem kíván egyik ajánlattevővel sem szerződést 
kötni,  

2. felkéri a Polgármestert, hogy a döntésről az érintetteket tájékoztassa.  
Határidő: azonnal 
Felelős: Kabinetiroda útján a Polgármester  
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A 2. határozati javaslatról is szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 362/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. figyelembe veszi a Beszerzési szabályzat 5. d) pontját, mely szerint a szabályzat 
hatálya nem terjed ki az olyan szolgáltatás megrendelésekre, melyek teljesítése 
jellegénél fogva bizalmi jellegű, személyhez vagy szervezethez kötött,  

2. ezért a Polgármester javaslatára az Önkormányzat és intézményei, valamint 
gazdasági társasága jogi tanácsadásával és perképviseletével összefüggő feladatok 
ellátására 2025. január 1-jétől határozatlan idejű szerződést köt a Dr. László Jenő 
Ügyvédi Irodával (székhely: 1027 Budapest, Bem József u. 4. III. em. 1., adószám: 
18256017-2-41, képviseli: Dr. László Jenő ügyvéd) 850.000.-Ft + ÁFA/ hó 
értékben,  

3. felhatalmazza a Polgármestert a szerződés-tervezet szükség szerinti módosítására, 
valamint annak véglegesítésére és aláírására, a szükséges jognyilatkozatok 
megtételére.  

4. A kötelezettségvállaláshoz szükséges költségvetési fedezetet bruttó 12.954.000 Ft 
keretösszeg erejéig a 2025. évi költségvetés K3 Szakmai tevékenységet segítő 
szolgáltatások sora terhére jogi tanácsadás jogcímen biztosítja, melynek 
betervezésére felkéri a Polgármestert.  
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Határidő: szerződéskötésre 2024.12.31., ill. a 2025. évi költségvetés elfogadása 
Felelős: Kabinetiroda és Adó- és Pénzügyi Iroda útján Polgármester  
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
3. Beszerzési eljárás eredményének megállapítása - adatvédelmi tisztviselői feladatok 
ellátására 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 285.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 3 db árajánlat érkezett, ebből 2 árajánlat egyforma 
összegű volt, és a határozati javaslat szerint a Bovard Adatvédelmi Kft-vel kötnénk meg a 
továbbiakban a szerződést, aki jelenleg is ellátja az adatvédelmi feladatokat. Van-e kérdés a 
napirenddel kapcsolatban? Ha nincsen, akkor szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 363/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. az adatvédelmi tisztviselői feladatok ellátására a polgármester által lefolytatott 
beszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja; 

2. a beszerzési eljárásban közzétett ajánlattételi felhívásban meghatározott 
feltételekkel megegyező módon, 2025. január 1-jétől határozatlan idejű megbízási 
szerződést köt havi 160.000,-Ft + Áfa, azaz bruttó 203.200,-Ft ajánlati ár 
elfogadásával a Bovard Adatvédelmi Kft-vel (székhelye: 1126 Bp., Márvány u. 31., 
2. em. 7. ajtó, adószám: 26131562-2-43; cégjegyzékszám: 01-09-303569; 
kapcsolattartó: dr. Lojek Levente ügyvezető) Ajánlattevővel, amelynek keretében 
felkéri a polgármestert a szerződéskötéshez szükséges jognyilatkozatok megtételére 
és a szerződés aláírására; 

3. a kötelezettségvállaláshoz szükséges költségvetési fedezetet nettó 1.920.000,- + 
Áfa, azaz bruttó 2.438.400,-Ft keretösszeg erejéig Mogyoród Nagyközség 
Önkormányzata a 2025. évi költségvetésének K 3 Dologi kiadások előirányzata 
terhére biztosítja, melynek betervezésére felkéri a polgármestert.  

Határidő: 2024.12.31. 
Felelős: Kabinetiroda és Adó és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
4. HÉSZ módosítás - Mód9 - elindítás 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 291.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Hogyha jól tudom, akkor a tervező cég részéről itt vannak 
a képviselők. A Pénzügyi Bizottság tárgyalta egyébként a napirendet, és támogatta a 
Pénzügyi Bizottság is és a Településfejlesztési Bizottság is az eredeti határozati javaslatot. 
Szeretném kérdezni a Főépítész Urat, hogy szeretné-e kiegészíteni a napirendet? Illetve, 
hogyha már itt vannak a Kft. képviselői, hogy szeretnének-e a napirendhez hozzászólni, 
vagy a képviselőknek van-e kérdésük hozzájuk? 
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Pottyondy Bence: Tisztelt Képviselő Hölgyek, Urak! Nem tudom, hogy mennyire 
tárgyalták ezt. Fölöslegesen nem húznám a Képviselő-testület idejét. Amennyiben viszont 
van olyan kérdés, amiben tudunk érdemben válaszolni, akkor nagyon szívesen állunk 
rendelkezésre. 
 
Babják Gábor képviselő: Egy olyan kérdésem lenne, hogy nekünk ez bármilyen költségbe 
kerül egyébként? 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kurucz Péternek megadom a szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen a szót! A borsóföldről van itt szó, ugye? 
Tisztázzuk, de számunkra az a legfontosabb, hogy a borsófölddel mi történik ebben a 
helyzetben, mert az a miénk, ami minket érint. Én azt gondolom, hogy meg tudom 
szavazni, hogyha a borsóföld ebből a dologból kikerül. Azért, mert csökkenni fog az értéke 
ezzel az átminősítéssel, és nem gondolom, hogy a település érdeke az, hogy a borsóföldnek 
az értéke csökkenjen. A jelen helyzetünkben szerintem ez nagyon fontos lenne, úgyhogy 
amennyiben ez kikerül belőle, akkor én tudom támogatni a többi módosítást. Köszönöm 
szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Főépítész Úr jelezte, hogy hozzá 
szeretne szólni. 
 
Tempfli M. Szilárd főépítész: Üdvözlöm Polgármester Asszonyt és a Testület tagjait! 
Szóval a módosítási eljárás szerencsére, több fázisból áll. Bármelyik fázisban lehetőségünk 
van egy pauzét, egy megállást elrendelni. Én azt javaslom, hogy menjen végig az eljárás, 
legyen meg az állami főépítésznek a záró szakmai véleménye, és a rendeletalkotási 
pillanatban teszünk egy megállást, és akkor lesz az a pillanat, amikor meg tudják vásárolni 
még a borsóföldet az eredeti értéken, az eredeti besorolás szerint. És hogyha megtörtént az 
adásvétel, akkor utána módosítjuk át. Mert, hogyha nem történne meg az adásvétel, akkor 
ne legyen az önkormányzatnak plusz költsége, hogy vissza módosítsa a különleges KHR 
övezet, Hungaroring övezeti módosításokat. Tehát, ezt bármikor be tudjuk pauzálni, 
hogyha ilyen van. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Kurfis Lászlónak megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen! Én nagyon örülök, hogy itt vannak a tervezők 
részéről az urak. Én azt szeretném kérdezni, hogy mikorra várható ebből egyáltalán valami? 
Önöket felkérte valaki, hogy tervezzék ezt meg? Tehát, kicsit számunkra szokatlanul zajlik, 
vagy szokatlan formájában került elénk. Hiszen úgy gondolom, hogy ha valaki ott építeni, 
fejleszteni akar, akkor először meg kell, hogy vásárolja, ki kell, hogy sajátítsa és utána 
elkészíti a terveket. Most egy kicsit fordítva ülünk - úgy érzem - a lovon. Lehet, hogy igaza 
van Főépítész Úrnak, hogy meg lehet ezt állítani valahol, de ha el sem kezdjük, akkor nem 
kell megállítani. Tehát Önöknek nem tudom, miért van erre szükségük? Ha azért, hogy oda 
bármiféle fejlesztés kerüljön rövid időn belül, akkor rendben van, de akkor szerintem más a 
módja ennek. Köszönöm! 
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Pottyondy Bence: Igen, köszönöm! Kicsit fura helyzetben vagyok, mert ugye én a tervező 
céget képviselem. Nem én vagyok ugye, aki a fejlesztésért felelős. A fejlesztésért egy 
állami szereplő, illetve most már a Győri Egyetem tulajdonában lévő Humda Zrt. a mi 
megbízónk. Az előzményeit elmesélném, hogy mindenki megértse, hogy honnan jön ez az 
egész faramuci helyzet. Ez a Humda Zrt., ez a Magyar Motorsportfejlesztési Ügynökség, 
még a Palkovics László miniszter úr hozta létre még az ITM berkeiben. Akkor indult ez az 
egész projekt, még egy koncepciótervezéssel, azóta ugye megszavazták, hogy egy 
közbeszerzés keretén belül kiírták a tervezést, ezt mi elnyertük ugye, ami elvileg kiviteli 
tervig szól. Jelenleg még a vázlatterv fázisban tartunk. Az engedélyezési terv ezt követné, 
de ahhoz, hogy egy engedélyt be tudjunk nyújtani erre az épületre, mindenképpen 
szükséges a szabályozást módosítani, hiszen a jelenlegi szabályozás nem teszi teljesen 
alkalmassá azt, hogy ez a fejlesztés végbemenjen. Most elsősorban az lenne a 
továbblépésnek a kvázi feltétele, hogy van-e arra lehetőség, hogy módosítsuk a területi 
szabályozást. Tehát én azt gondolom, hogy amit Főépítész Úr is elmondott, mindenképpen 
ezt a lehetőséget nyitva hagynám. Hogyha pedig az értékről van szó, a területek értékéről, 
én azt gondolom, hogy a jelenlegi értékén ez úgyis fel lesz becsülve. Ha kisajátításra kerül, 
akkor is ki lesz fizetve, tehát én nem gondolnám azt, hogy a település ebből rosszul jönne 
ki, de nyilván, ez nem az én asztalom, hogy ezt eldöntsem. Dióhéjban ennyi, ugyanis 
hogyha egyáltalán nem lesz lehetőség, vagy elzárjuk a módosításnak a lehetőségét, akkor 
nem fogunk tudni továbblépni az engedélyezési fázisra sem, és ezért tartunk most itt. Kicsit 
furán lett megfogalmazva ugye a szerződésünk, hogy vázlatterv, HÉSZ-módosítás, eng. 
terv, kiviteli terv, ugye nekünk így szól a menetrendünk. Nyilván az a része logikus, hogy 
nem tudunk addig beadni egy engedélyezési tervdokumentációt, ameddig nem teszi 
lehetővé a helyi szabályozás. Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen, Kurucz Péternek megadom a szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen! Tudom támogatni ezt a dolgot, miután 
megvették ezt a területet. Tehát, hogy most mi nyúljunk hozzá ehhez, módosítsuk ennek a 
területnek a HÉSZ-ét és vélhetően olcsóbb lesz, és akkor utána jön majd egy vevő. Tehát, 
hogy ez nekünk miért éri meg? Ahogy elmondta az úr, hogy Önök a tervezőket képviselik, 
én azt sajnálom, hogy a Hungaroring részéről sehol senki. Tehát, hogy nincs itt senki, akik 
ezt szeretnék csinálni, azok közül nincs itt senki. Tehát jó volna őket megkérdezni, vagy 
legalább felvenni velük a kapcsolatot. Ha már itt tartunk a Hungaroringnél, akkor azt 
jegyezzük már meg, hogy továbbra sem látom azokat a terveket, és nagyon jó volna ez 
ügyben, hogyha történne valami, ami a falakon kívüli dolgokat jelenti. Mert nagyon szép, 
hogy belül épül, szépül 80 X milliárdért a Hungaroring. És ez nem feltétlenül a fölső 
döntéshozóknak a kritikája, hanem sokkal inkább azoké, akik ezeket a döntés-
előkészítéseket csinálják, hogy jártak-e egyáltalán itt kint? Mert a VIP úton nagyon szépen 
be lehet jutni, ott végig lehet vinni a minisztereket, mindenkit, de a többi 300 000 ember, az 
a külső oldalon szeretne bejutni a Hungaroringre. Tehát, hogy jó volna ezzel is foglalkozni 
és talán érdemes lenne akkor most már a borsóföld adás-vételéről beszélgetni és nem ilyen 
dolgokkal idejönni hozzánk, hanem szerintem jó volna, hogyha megtörténne ez az 
egyeztetés, hogy most megveszik, nem veszik meg, mennyiért veszik, hogy veszik, és 
akkor utána beszélgessünk arról, hogy módosítjuk a területnek a számait. Köszönöm 
szépen! 
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Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Kurfis Lászlónak megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen a Tervező Úrnak, megértettem, hogy mit 
mondott! Viszont, ha jól értem, akkor ugye az van, hogy ahhoz, hogy Önök a kiviteli tervet 
benyújtsák egyáltalán engedélyezésre, ahhoz módosítani kellene. Tehát keresztül kell, hogy 
menjen a HÉSZ módosítás. Na, most, ez azzal ellentétes, mint amit a Főépítész Úr mondott, 
mert ő is szíve szerint megállítaná ezt a történetet. Erre mondtam azt, hogy ha el sem 
kezdjük, akkor nem kell megállítani, tehát akkor sem fognak tudni továbbmenni, hogyha 
ebből nem alkotunk majd rendeletet. Tehát el fog telni egy kis idő. Most megszavaznánk 
ezt a HÉSZ módosítást, de nem fog kifutni ez, és nem lesz Önöknek olyan övezetben, 
amely alapján engedélyezést nyújtanának be a kiviteli tervekre. Köszönöm! 
 
Pottyondy Bence: Én azt gondolom, hogyha most azt mondják, hogy nem akarnak ebbe 
belemenni, akkor ez a projekt valószínűleg itt véget fog érni, és akkor szóba se fog kerülni 
esetleg a megvétele. Nekünk úgy szól a szerződésünk, hogy amennyiben el tudna indulni, 
tehát nem is kéne, hogy végbemenjen a szerződés, hanem hogyha el tud indulni a HÉSZ 
módosítási folyamat, akkor mi tudjuk a tervezést folytatni. Akkor szerintem már le is 
fognak ülni tárgyalni esetleg a borsóföld megvételéről. De hogyha azt mondjuk, hogy 
egyáltalán ki van zárva a HÉSZ módosítása, akkor nem is lesz miről beszélni a jövőben. 
Tehát ezt az opciót olyan szempontból meghagynám, vagy legalábbis ez lenne a 
javaslatom, hogyha most ezen a ponton ezt még átengedjük, ez még nem kerül úgymond a 
településnek pénzébe, nem is kell végigvinni a módosítást. De legalább hogyha születne 
egy olyan határozat, hogy akár a lehetőségét meghagyják, azt gondolom, hogy ez 
mindenképpen segítené ezt az ügyet. Később még mindig dönthetnek úgy, hogy nem. 
Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Dr. Szabó Istvánnak megadom a szót. 
 
Dr. Szabó István képviselő: Én nyilvánvalóan, de szerintem a képviselők túlnyomó 
többsége, ha nem mindenki, elvben támogatja ezt a folyamatot. Itt egy picit az eljárás 
furcsa, hogy valaki szeretne valamit itt, és semmilyen kapcsolatban még nem vagyunk 
azzal a valakivel, aki szeretne itt valamit. Mi lenne, hogyha akkor azt mondanánk, hogy ezt 
mi elvben támogatjuk, 1-es pont. 2-es pont, fölhatalmazzuk Polgármester Asszonyt, hogy 
tárgyaljon azzal, akivel tárgyalni kell, tehát hogy tettünk egy lépést, legalább ismerkedjünk 
már meg. Nem módosítjuk a besorolásokat, nem nyilvánítjuk fejlesztési területté, ezt 
bármikor meg tudjuk tenni nagyon gyorsan, december 16-án meg tudjuk tenni. Csak azt 
mondanánk, hogy akkor tettünk egy lépést, tehát vettük a kérést, a jelzést, ez fontos, de 
azért mégis eggyel talán tovább kellene lépnünk. Én ezt tudnám támogatni. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Ugyanezt írtam ide magamnak, hogy 
elvi támogatást adjunk. Kurucz Péternek megadom a szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen a szót! Én csak annyit szeretnék hozzátenni, 
csak hogy világos legyen mindenkinek, ugyanilyen helyzetben vagyunk jelen pillanatban a 
Régi Mozinál. Ma fogjuk tárgyalni, készültek oda is nagyon szép látványtervek, itt is 
nagyon szép látványtervek vannak. Ott is elmondták a tervezők, hogy változtatni kéne a 
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HÉSZ-en 1-2 dologban, ugyanakkor, mi ott tartunk, hogy tárgyalunk a tulajdonosokkal, 
hogy először megvesszük, és majd utána kezdünk el tervezgetni rá bármit komolyan. Tehát, 
hogy ugyanezt hiányolom és nem a tervezőiroda részéről, hanem a Hungaroring részéről, 
hogy ez a lépés kimaradt. Tehát, ha ezt a lépést meg tudjuk lépni, és ebben születik valami 
döntés, elhatározás a másik oldalról is, akkor szerintem ennek itt egyik képviselő sem fogja 
az akadályát jelenteni, hogy utána módosítsuk a HÉSZ-t. Én ezt mondom és támogatom az 
István által elmondottakat. Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Kérdezem a Tervező Urakat, hogy ez 
így megfelelő-e, hogyha elvi támogatást hozunk most ebben a határozatban? 
 
Pottyondy Bence: Köszönöm szépen! Igen, elfogadjuk ezt a javaslatot, legalábbis ezzel 
már mindenképpen beljebb vagyunk, és tényleg, én kérek elnézést a megrendelők nevében, 
hogy nincsenek itt, pedig nem nekem kéne! Teljesen igazuk van. Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Akkor összehúzva a szálakat, a 
határozati javaslatot akként módosítom, hogy Mogyoród Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testülete a Humdalab Nonprofit Kft. által benyújtott Mogyoród 
településrendezési eszközeinek módosítására irányuló kérelmét a határozati javaslatban 
felsorolt helyrajzi számok tekintetében elviekben támogatja, felhatalmazza a polgármestert, 
hogy folytasson egyeztetéseket a megrendelővel. Akkor a 2-es és a 4-es pont teljesen 
kikerül belőle. Hogyha ezt így el tudjuk fogadni, akkor kérem, hogy szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 364/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1./ Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a HUMDA Lab Nonprofit 
Kft. által benyújtott, Mogyoród településrendezési eszközeinek módosítására irányuló 
kérelmét a határozati javaslatban felsorolt helyrajzi számok tekintetében elviekben 
támogatja. Felhatalmazza a polgármestert, hogy folytasson egyeztetéseket a megrendelő 
részéről. 
2./ Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete kiemelt fejlesztési területté 
nyilvánítja a Mogyoród 0220/2, 0220/4, 0220/5, 0220/7, 0220/8, 0220/9, 0220/10 HRSZ. 
alatti ingatlanokat. 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Főépítész útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
5. A változtatási tilalom elrendeléséről szóló 8/2022. (V.9.) önkormányzati rendelet 
módosítása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 301.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Önkormányzati rendelet módosítása, amelyet a 
törvénynek való megfelelés miatt kell módosítani, illetve a pénzügyi bizottsági üléshez 
képest, Bereczki László kollégánk kért egy kiegészítést. Ugye a múltkor döntöttünk arról, 
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hogy az új bölcsődének az engedélyes terveit elkészíttetjük saját erőforrásból, viszont a 
bölcsőde helyrajzi számot tekintve, olyan övezetben van, ami tilalom alá esik, és ez 
akadályozza az engedélyes tervek elkészítését. Helyben kiosztásra került az ezzel 
kiegészített rendeletmódosítási javaslat. Tehát, egyrészt a törvénynek való megfelelés 
miatti módosítás, másrészt pedig belekerült a 2-es paragrafusba, hogy a 1560/2020-as 
önkormányzati tulajdonú ingatlan kivétel lesz a tilalom alól ahhoz, hogy a bölcsőde 
engedélyes terveket el tudjuk készíttetni. Hogyha nincs kérdés ezzel kapcsolatban, akkor 
kérem, hogy szavazzunk a módosításról. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megalkotja a 28/2024. 
(XI. 26.) önkormányzati rendeletét a változtatási tilalom elrendeléséről szóló 8/2022. 
(V.9.) önkormányzati rendelet módosításáról. 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
6. Mogyoród Településüzemeltető Nonprofit Kft. dolgozóinak jutalmazása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 292.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta és támogatta az eredeti 
határozati javaslat elfogadását, amely egy havi bér jutalmat határozott meg. Kamarás 
Zsuzsának megadom a szót. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Köszönöm szépen! Mivel javadalmazásról van szó és 
pénzügyi kérdéseket érint, én mindenképpen szeretném megfogalmazni azon igényemet, 
hogy én ezt most meg fogom szavazni, nagyon sokat gondolkodtam rajta, de egy év múlva 
már nem. Tehát, hogyha nem találunk ki egy olyan rendszert, ahol konkrét elváráshoz 
kötjük, és annak teljesítéséhez az év végi jutalmak kifizetését, akkor én azt úgy nem fogom 
tudni támogatni, és én azt gondolom, hogy eljött a pillanat, amikor ennek meg kell 
történnie. Tehát ezt év elején meg lehet fogalmazni, ha és amennyiben van bérmaradvány, 
ki lehet adni azokat a célokat, aminek a teljesülése esetén ezek az összegek kifizetésre 
kerülhetnek, de azt gondolom, hogy szerintem ez így helyes és így transzparens. 
Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Van-e még hozzászólás a 
napirendhez? Hogyha nincsen, akkor a határozati javaslatban arról fogunk szavazni, hogy 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Mogyoród 
Településüzemeltető Nonprofit Kft. dolgozóinak, kivéve az ügyvezetőket, 2024-es évben 
történő jutalmazására a Kft. a saját bérmaradványa terhére járulékokkal együtt bruttó 
13.129.279 forintot biztosít. Kérem, hogy szavazzunk erről. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 365/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1./ a Mogyoród Településüzemeltető Nonprofit Kft. dolgozóinak (kivéve az ügyvezetőket) 
2024-es évben történő jutalmazására a Kft. a saját bérmaradványa terhére járulékokkal 
együtt bruttó 13.129.279.- Ft-ot biztosít; 
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2./ felkéri a Mogyoród Településüzemeltető Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy 
gondoskodjon a jutalom kifizetéséről. 
Határidő:  1. pont: azonnal, beszámoló nem szükséges;  

2. pont: 2024.12.02. 
Felelős:  Biró Péter ügyvezető 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
7. Javaslat az önkormányzati tulajdonú társaság ügyvezetőinek jutalmazására 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 293.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta és támogatta a napirendet, 
és talán ennél hangzott el az, amit Kamarás Zsuzsa is említett, hogy bizonyos 
feltételrendszerhez kössük a jövőben a jutalmak elérésének lehetőségét és annak kifizetését. 
Van-e kérdés a napirendhez? Itt is egy havi bérkeretet biztosít a jutalmak kifizetésére a 
határozati javaslat. Ha nincs kérdés, akkor kérem, hogy szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 366/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1./ a Mogyoród Településüzemeltető Nonprofit Kft. ügyvezetőjének, illetve helyettesének 
egész éves munkáját megköszönve és elismerve, Biró Péter ügyvezető és Kiss Lajos 
ügyvezető-helyettes jutalmazására - a közterheket is beleértve - 1 havi bérkeretet, összesen 
bruttó 2.014.497, - forint fedezetet biztosít a Kft. 2024. évi bérmaradványa terhére;  
2./ felkéri az ügyvezetőt, hogy intézkedjen a jutalom számfejtése érdekében.  
Határidő: 2024. december 2. 
Felelős: Biró Péter ügyvezető 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
8. Javaslat az Önkormányzat és Intézményei, valamint a Polgármester és 
Alpolgármester jutalmazására 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 295.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Itt több határozati javaslatot tartalmaz az előterjesztés. Az 
1. határozati javaslat az Önkormányzat és Intézményei bérmaradványának terhére 
biztosítaná a kifizetést, a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Az eredeti határozati javaslat ugye 
két havi bértömeget biztosít, a Pénzügyi Bizottság egy havi bértömeget javasolt, erről 
kérdezem a képviselőket, hogy szeretnének-e hozzászólni? Kurfis Lászlónak megadom a 
szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen! Én itt is valami olyat szeretnék, hogyha 
kidolgoznánk, mint amit a Zsuzsa az előbb említett. Bár ez a hivatal ugye, de valahogy 
teljesen általánossá vált, hogy év végén jutalom van. Egyrészt sajnos, nekünk kell eldönteni 
ezt, a képviselőknek, akik legkevésbé látunk bele az ő munkájukba. Ennek a munkának 
egyrészt a belelátásába szeretnék én valamiféle változást, hogy jobban belelássunk az ő 
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munkájukba, mindenkiébe, akiről a végén itt dönteni kell, akár úgy, hogy megfogalmazunk 
célokat, akár bárhogy máshogy. Én ennek kapcsán javasoltam a Pénzügyi Bizottságon azt, 
hogy maximum egy havit. Idő közben ugye kaptunk egy táblázatot. Nem tudom, ezt 
mindenki jól megnézte-e? Hát, elég érdekes számok vannak abban a táblázatban. Vannak 
olyan kollégák a hivatalban is, akik mondjuk kétszer annyit keresnek képesítés nélkül, mint 
egy egyetemet végzett kolléga. Csoda, hogy még itt vannak azok, akik felsőfokú 
végzettséggel rendelkeznek. A 2. és a 3. határozati javaslat kapcsán is, például a 
polgármester meg az alpolgármester jutalmának a kifizetését általában az összes 
önkormányzat valamiféle bérkiegészítésre használta föl az elmúlt időszakban. Azért, mert 
sajnos, olyan metódus alapján számolódik ki az ő bérük, ami alapján a saját kollégáik, akik 
a hivatalban dolgoznak, mondjuk, sokkal több pénzhez jutnak, mint ők. Ez rendben is volt 
így, én nem tudom, hogy ma mit döntött az Országgyűlés, de ha minden igaz, akkor ezen 
változtattak. Én azt néztem, hogy most egy más metódus lesz, ahol kvázi a polgármester és 
az alpolgármester fizetését megduplázza 2025-től. Gondolom én, hogy sokkal több lesz a 
fizetésük. Én örvendek ennek, és úgy gondolom, hogy ezért nem feltétlen kell a 
bérmaradványt majd jutalomra használni. Bár másra lehet, tehát jutalomra is használhatjuk, 
hogyha kiemelkedő dolgokat végeznek a kollégák, akár a polgármester, akár az 
alpolgármester. Köszönöm szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Zachár Zsoltnak megadom a szót. 
 
Zachár Zsolt képviselő: Köszönöm a szót! Az előterjesztésből ugye olvasható, hogy a 
jutalom egy része a dologi maradványból történne finanszírozásra. Itt felmerülhetne az a 
kérdés egyébként, hogy mondjuk a dologi maradványt az intézményvezetők mondjuk év 
közben, amikor látták, hogy maradvány fog képződni, például miért nem olyan jellegű 
átcsoportosításokat végeztek, amivel mondjuk a szolgáltatási színvonalat lehetett volna 
némileg növelni? Vagy akár olyan eszközök, berendezések, akár immateriális javaknak a 
beszerzése is történhetett volna, amivel mondjuk a kollégáknak a munkavégzésének a 
színvonalán lehetett volna egy picit akár változtatni. Értjük, hogy a dologi megtakarítást 
jutalomra, de lehet, hogy lehetett volna olyan célokat is menet közben akár, mondjuk elénk 
hozni, amivel a szolgáltatási színvonalat lehetett volna némileg akár növelni. Illetve 
felmerült bennem a kérdés az előterjesztés kapcsán, hogy ugye a dologi kiadásból 
finanszírozzák az intézmények a közüzemi díjaikat. Hogy vajon ez a maradványösszeg, ami 
itt előttünk van, kalkulál-e az év hátralévő részében esedékes közüzemi díjak kifizetésével? 
És csatlakoznék Kurfis képviselő úrhoz a tekintetben, hogy mindenféleképpen javasolnunk 
kell, a Pénzügyi Bizottságnak, illetve a Testületnek, hogy jövő évtől egy bérrendezést 
szükséges szerintem eszközölni a kapott táblázatban szereplő számok alapján, és talán én 
még azon is elgondolkodnék, hogy esetleg az önkormányzati gazdasági társaságok 
ügyvezetőihez hasonlóan nem kellene-e polgármesteri javaslat alá hozni az 
intézményvezetők év végi jutalmazását? Mert akkor sokkal több információval lenne 
Polgármester Asszony is ellátva, hogyha mondjuk a vezetők például havonta riportolnának 
az elvégzett munkáról. Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen, a Családsegítő vezetőjének, Szabó 
Rékának megadom a szót. 
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Szabó Réka Családsegítő Szolgálat vezetője: Köszönöm szépen! Üdvözlöm a Képviselő-
testület tagjait! Hát, nagyon nehéz intézményvezetőnek lenni, egyébként békeidőben is. A 
jutalomosztás, ugye ez egyébként is nagyon nehéz ügy. Én a múlt héten született határozati 
javaslattal kapcsolatban hosszan gondolkodtam, hogy mi itt az intézményvezetők dolga, 
vagy az enyém. Mi a feladatunk? Hát, mélyen megérintett. Ezt a szót találtam a 
legmegfelelőbbnek. A javaslat, amit a bizottság Önök elé tárt, de tudják, az az igazság, 
hogy nem jött be idén sem, és nem jött be tavaly sem a kollégáim méltatása. Első körben 
azt gondoltam, hogy ez a legcélravezetőbb, de azt látom, meg azt tanulom, hogy nem. A 
legértékesebb emberi tulajdonság nem az intelligencia, meg nem a tudás. Képzeljék, még 
nem is a kedvesség, meg nem is az empátia, hanem a reziliencia! Ez manapság a 
legmenőbb emberi tulajdonság. És akkor ennek tükrében úgy gondoltam, hogy változtatok 
és ezeket a világszínvonalon dolgozó kollégáimat nem méltatom tovább, hanem Önöket 
kérdezem, hogy mi az, amiben fejlődnünk kell a jövőben? Szóval, hogyha az a helyzet, ahol 
vagyunk, az nekem akkor azt jelenti, hogy van egy bérmegtakarítás, aminek az egyik felét 
támogatják jutalomkiosztásra, a másik felét a központi költségvetésbe ugye visszautaljuk. 
Én úgy tudom, hogy itt állunk. Nyilván, oka van ennek a döntésnek, és mi szeretnénk 
reagálni rá, kijavítani, fejlődni. Úgyhogy várom a javaslatokat, hogy hogyan legyünk még 
jobbak, hogyan gondozzuk jobban a családokat? Köszönöm szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Kurucz Péternek megadom a szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen! Nem most szerettem volna megszólalni, 
hanem eggyel előbb, mert nem erre szeretnék reflektálni. Részben egyetértek azzal, amit 
hallottunk. Szóval egészen másképp beszélnek az emberek, amikor ott ülnek abban a 
székben és mondjuk önkormányzati alkalmazottak, mint amikor átülnek ebbe a székbe. 
Tehát ez nekem egy picit furcsa. Tehát ezen érdemes elgondolkodni. Ez az egyik.  
A másik dolog pedig az, hogy ahogy hallottuk is, azért itt vannak összegek, amiket nekünk 
vissza kell utalnunk, hogyha ezt nem használjuk fel. Ez valóban így van és én azt tanultam 
az eddigi, 2011 óta tartó közszolgálati vagy kormányzati munkában, hogy ha megkapunk 
valami pénzt, azt véletlenül se adjuk vissza. Tehát azt mindenképpen használjuk föl és ne 
visszafizessük, hanem szerintem adjuk oda azoknak az embereknek, akik itt dolgoznak 
Mogyoródon, Mogyoródért. Úgyhogy mindenképpen szerintem csináljuk azt, hogy ezt a 
teljes összeget osszuk ki, most adjunk két havi jutalmat. Azt gondolom, hogy a 
képviselőnek szerintem nem dolga az, hogy a hivatal munkatársainak a dolgait intézze, 
vagy azokat ilyen módon felügyelje. Erre van a jegyző, erre van a polgármester, meg erre 
vannak a hivatalvezetők, meg erre vannak az óvodavezetők, tehát hogy ez az ő dolguk. 
Szerintem nekünk egy keretet kell meghatározni, és onnantól kezdve a többit ezek a 
vezetők kell, hogy intézzék. Én azt gondolom, hogy a két havi jutalom mindenképpen 
támogatható. Én támogatom, hogy két havi jutalmat adjunk, ennek most nincs akadálya. 
Ráadásul egyetértek azzal is, amit Zsuzsa és László mondott, hogy valamiféle koncepciót 
dolgozzunk ki, de amíg nincs meg ez a koncepciónk, addig egyelőre csak tapogatózunk a 
sötétben. Úgyhogy a jövőre nézve valóban dolgozzuk ki, és az alapján osszunk jövőre 
jutalmat, de most idénről beszélünk. A polgármester, alpolgármester kapcsán is én azt 
gondolom, hogy ha másfél havit nem is, de egy havi jutalmat azért próbáljunk meg 
kiosztani, és nem az eddig elvégzett, hanem a megelőlegezett bizalom okán. Szerintem ezt 
méltányosan így megtehetjük, a keretünk megvan rá. A költségvetésben ott van a történet, 
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itt az óvodánál van egy átcsoportosítás, a többi helyen a bérmegtakarításból megvan rá az 
összeg. Tehát innentől kezdve szerintem ezt csináljuk így, hogyha lehet. Ez az én 
javaslatom. Köszönöm szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Akkor a hozzászólásokban haladjunk 
először tovább. Kamarás Zsuzsának megadom a szót. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő: Köszönöm a szót! Viszonylag sok dolgot érintettünk 
ebben a témában. Én kezdem egy picit messzebbről, talán még a mi ciklusunkban igaz lesz 
az, hogy a bértranszparencia az begyűrűzik, mert ugye egy európai uniós direktíva, 
úgyhogy ez vágtat velünk szemben. Úgyhogy az, amit eddig csak a folyosón bosszankodtak 
az emberek, hogy kinek mennyi a bére, és ahhoz képest én magamat hova teszem a polcra, 
az előbb-utóbb egy elég egyértelmű helyzet elé fog állítani mindenkit, és azt hiszem, hogy 
kulturális változást fog hozni. Én azt kell, hogy mondjam, és talán ünneprontó leszek, hogy 
az emberek nem egyformán dolgoznak. Én ide hoznék egy időbeli tényezőt, szerintem van 
annak fontos szerepe, és így tudok Péterhez kapcsolódni, hogy valaki végigdolgozta-e az 
egész évet, vagy az évnek egy részét dolgozta, tehát nem lehet ugyanazon a szemüvegen 
keresztül nézni. Hiszen most egy éves javadalmazási dologról beszélünk. Tehát szerintem 
ezt, mint szempontot figyelembe kell vennünk, és itt tettél is egy javaslatot, Péter. Én azt 
gondolom, hogy a polgármester, alpolgármester tekintetében mindannyian értjük, hogy ez 
még nem egy valaminek a megdolgozott részét képezi, hanem valóban egy más nézőpontot 
hoz be. Én Rékáéknak viszonylag sokszor szoktam méltatni a munkáját, és ezt most is 
megtenném, és mindenkinek, aki tesz az intézmények élén, Mogyoródon. De azért egyet ne 
felejtsünk el, hogy bérmaradvány ugye akkor szokott keletkezni, amikor nincsenek betöltve 
pozíciók. Leginkább ebből tudunk bérmaradványra szert tenni, ami egy döntéshozót 2 
ponton érint meg. Az egyik, hogyha ennyi erőforrással is el lehetett látni a munkát, akkor 
vajon kell-e az a plusz erőforrás, mert az meg már költségvetési kérdés, hogy mennyi 
erőforrást veszünk fel egy adott munkára. A másik pedig az, hogyha egy munkatárs kiesik, 
akkor a többiekre nyilván több munka jut. Tehát, hogy mindkét oldalról meg lehet 
közelíteni, ezért is mondtam, hogy én fogom támogatni ebben az évben. Én azt kérem, 
hogy jövőre úgy üljünk itt, hogy a jegyző és a polgármester, akik elsősorban látnak rá 
nyilván, a bel tartalomra évközben, hogy tényleg, ők tegyenek majd érdemi javaslatot arra, 
hogy milyen irányba menjünk. Köszönöm, ennyi lett volna! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Mielőtt továbbmegyünk a többi 
gondolattal, arra szeretnék reagálni, hogy most is figyelembevételre kerül az, hogy 
mondjuk, ki van próbaidőn, vagy ki kezdett év közben dolgozni, de ugye az adott 
intézmény vezetőjének a feladata ezt differenciálni. Kurfis Lászlónak megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen! Én nem támogatom azt, amit Péter mondott. 
Egyébként 86.000.000 forint jutalmat osztana ki a testület az év végén, 86.000.000 forint, 
ebből 32.000.000 forint dologi kiadás, tehát nem bérmaradvány. A bérmaradványnak egy 
részét nem kell visszafizetni akkor sem, hogyha nem osszuk ki. Semmiképpen nem fogom 
tudni támogatni a polgármester és az alpolgármester fizetését. Az egyik 55 napot dolgozott 
idáig, a másik 25-öt, tudomásom szerint, erre én nem fogok tudni adni közel 2.000.000 
forintot. Köszönöm szépen! 
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Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! A műszaki irodavezetőnek, Sike 
Mariannak megadom a szót. 
 
Sike Mariann műszaki irodavezető: Tisztelt Polgármester Asszony, tisztelt Képviselők! 
Köszönöm a szót! Én összeírtam egy hosszabb lélegzetvételű levelet, pontosan abból 
kifolyólag, hogy ne vétsek hibát. Aztán, itt, hallva a hozzászólásokat, úgy döntöttem, hogy 
csak úgy összefoglalom inkább röviden az egészet és nyilván, a kollégáimat is figyelembe 
véve, de leginkább a Műszaki Irodát, mivel ugye ez a terület az, ami engem érint. 2023 óta 
konkrétan ketten vagyunk az irodán. Volt egy kolléganő, de ebben az évben júniusban 
elment. 940 darab ügyiratunk van. Azt gondolom, hogy az irodán elegendő bérmaradvány 
van. Egyébként a törvény kiírja, hogy amennyiben túlmunkát végzünk, akkor ugye járna a 
díj arra való tekintettel, hogy helyettesítést végzünk, ezt nem kapjuk mi, tehát nem 
probléma. Ha ezt kiszámoljuk, akkor ez az összeg, ha levonjuk az előző kollégát is, csak a 
bérét, akkor olyan 9.000.000 forint marad. Ha a kettőnk bérét nézzük, akkor egész 
pontosan, ami minket megilletne, az 3.400.000 forint. Azt gondolom, hogy a két havi 
jutalom ennél jóval kevesebb. Visszatérnék még arra is, hogy korábban egyszer kértem 
szót, akkor szintén azért kértem, hogy ne szüntessék meg a kiküldetési pénzünket, amikor 
helyszínre megyünk. Ígértek egy autót, nem kaptunk autót, nem is járhatnánk ki 
hivatalosan, de saját gépjárművel megyünk ki. A károkért nem kapunk semmilyen térítést, 
és ha valamelyikünkkel történne valami, természetesen a táppénzt sem kapnánk 100 
százalékban. Úgyhogy én azért kérem szépen a Képviselő-testületet, hogy legyen szíves 
meggondolni, hogy mennyi jutalmat kapunk. Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Aljegyző Asszonynak megadom a 
szót. 
 
Kántor Zsuzsanna aljegyző: Szeretném kérdezni, hogy az a táblázat, amire itt hivatkozott 
Kurfis képviselő úr, illetve Zachár Zsolt, az az, amit Zachár Zsolt képviselői adatigénylést 
kért Polgármester Asszonytól? Jó, köszönöm szépen! Ez ugye a hivatali dolgozók bérére 
vonatkozik. Ebbe beletekinthettek, azon túl pedig én invitálok mindenkit, hogy egy 
munkanap fényképezésre bármelyik kollégámhoz üljenek be, nézzék meg, hogy milyen 
feladatokat végzünk! Azt én már úgy értékelném, hogy igazán érdekli Önöket is, és be is 
tekintenek akkor a munkavégzésbe. Másrészt az tény, hogy 22 fős a hivatal, ez az 
engedélyezett létszám idén január 1-től. Ebből jelenleg 15 fő a betöltött státusz, időközben 
mentek el kollégák, jöttek kollégák, de 7 fő mínusz. Azért is mutatkozik ebben a 
táblázatban, az előterjesztésben a hivatalt illető bérmaradvány, mert 7 fő nincs betöltve. 
Minden kollégám megfeszített tempóban és hála Istennek úgy dolgozik, hogy egyetlenegy 
adatszolgáltatásunk sem eredményezte azt, hogy bírságot kapjunk vagy határidőn túl 
legyünk. Én ezt innen is köszönöm mindnyájatoknak, minden kollégámnak! Én köszönöm 
szépen, hogy kaptam szót! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kurucz Péternek megadom a szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen a szót! Én csak a polgármester, meg 
alpolgármester dologra szeretnék reagálni. Épp az előbb beszéltük meg, hogy kevesebbet 
keresnek, mint némely munkatárs, tehát, hogy ebből a szempontból érdemes lenne az egy 
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havit odaadni és nem a jelen napi pillanatot fogjuk megnézni. Mert azért vélhetően 
decemberben, meg novemberben is itt lesznek, és dolgozni fognak végig. Tehát én azt 
gondolom, hogy az egy hónap, szerintem méltányos arra az időszakra, amit most ők itt 
dolgoznak. Ráadásul úgy, hogy az előbb megbeszéltük, hogy kevesebbet keresnek, mint jó 
néhányan a hivatalban. Köszönöm szépen, és januártól meg bízunk benne, hogy valóban 
emelkedik a fizetésük, és akkor jövőre már nem kell nekik jutalmat adnunk. Köszönöm 
szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Szerintem ne a polgármester jutalmát domborítsuk itt ki, 
meg az alpolgármesterét, mert nem biztos, hogy ez jó fényt vet itt a közvetítésben. Én 
egyébként a sajátomról, hogyha odajutunk a határozati javaslatban, nem is fogok, és nem 
kívánok szavazni. Dr. Szabó István kért szót. 
 
Dr. Szabó István képviselő: Nehéz ilyen kérdésben dönteni, mert nyilván, mind a két 
álláspont védhető valamilyen formában. Egyfelől, a felelős gazda, az minden forintot 
megszámol, másfelől meg, ha valaki többletteljesítményt nyújtott, akkor jogos az az 
elvárása, hogy ezt valamilyen formában ismerje el, pénzben is adott esetben az 
önkormányzat. Én ezen a napirenden sokat gondolkodtam, én tudom támogatni azt a 
javaslatot, ami azt mondja, hogy a hivatal és az intézmények esetében ezt a két havi díjat 
szavazzuk meg. Szerencsére vagyunk olyan helyzetben, hogy ezt meg tudjuk tenni.  
Ennek egy része kétségtelenül el is veszne, hogyha nem adnánk oda, de nem ezért tudom 
támogatni a két havit, hanem azért, mert én úgy gondolom, hogy ez egy nehéz év volt, sok 
minden történt, és összességében mi egy nagyon szerény költségvetéssel működő hivatallal 
dolgozunk. Tehát kis létszámok vannak ahhoz képest, amennyi volt itt valamikor. Én azt 
mondom, hogy ezt támogassuk, én támogatni fogom és meglátjuk, hogy mire lyukadunk ki 
a polgármester, alpolgármester esetében. Ugye nem szabad kidomborítani, mondta a 
Polgármester Asszony, de hát döntenünk kell róla, tehát előbb-utóbb ki fogjuk domborítani 
a történetet. Én az egy hónapot el tudom fogadni ugyan arányosítva, hogyha azt nézzük, 
hogy hány hónap, és talán nem jön ki a fél évnyi teljesítmény, de azt azért vegyük 
figyelembe, hogy a megválasztást követően én úgy gondolom, hogy a Polgármester 
Asszony is, meg az Alpolgármester Úr is egy intenzívebb munkát kellett, hogy végezzen. 
Ugyan nem voltak még hivatalban, nem volt szerződött munkaviszonyuk, de egy intenzív 
munka volt. Eleve, egy új képviselő-testületnek a beindítása, az mindig egy nehezebb 
időszak, tehát munkaintenzívebb időszak. Én ezt tudom támogatni, ez nem nagy eltérés 
ahhoz képest, ami az előterjesztésben szerepel, egy hónap, tehát ha csökkentjük az eredeti 
javaslatot, a másik esetben pedig én meg fogom szavazni a 2 hónapot azzal, hogy ezt 
vegyük tényleg nagyon komolyan, amit Zsuzsa mondott, ő ennek a témának a szakértője. 
Ha nem alakítunk ki egy olyan rendszert, ami alapján meg tudjuk ítélni a tényleges 
teljesítményt, akkor egy picit a sötétben tapogatózunk és inkább szubjektív megítélésekre 
támaszkodunk. Az én szubjektív megítélésem most az, hogy én fogom tudni támogatni ezt. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Kurfis képviselőnek megadom a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen! Én azt kérem, hogy azon képviselők, akik 
tudják támogatni az eredeti előterjesztést, azok ugyanilyen intenzitással vegyenek részt a 
költségvetés tárgyalása során, ahol általában ők nem szoktak részt venni. Tehát ugyanezzel 
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az intenzitással kérem, hogy vegyenek részt, hogy az egész évre meg tudjuk teremteni azt, 
amiből Mogyoród működni fog. Jó? Köszönöm szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Alpolgármester Úrnak megadom a 
szót. 
 
Ribai Zoltán alpolgármester: Polgármester Asszony, köszönöm szépen a szót! 
Türelmesen végigvártam a hozzászólásokat. Köszönöm szépen, hogy mindenki komolyan 
veszi ezt a dolgot! Én egy kicsit nem tartom szerencsésnek azt, hogy együtt tárgyaljuk az 
intézményeket, a polgármestert és az alpolgármestert. Én ki szerettem volna menni az 
alpolgármesternél, már csak azért is, hogy megkönnyítsem a képviselők dolgát, hogy 
őszintén tudjanak beszélgetni, de szerintem mindenki őszintén elmondta, amit akart. 
Természetesen én sem fogok szavazni a saját ügyemben. Én 2 határozati javaslathoz 
szeretnék hozzászólni. Az első, az intézményekhez. Én nagyon sokáig voltam képviselő, 
igaz most 5 év kimaradt, de teljesen másképp látom innen belülről a helyzetet, mint arról az 
oldalról és én méltatni szeretném az összes dolgozót, aki itt van, hogy igenis helytállnak. 
Én azt látom, hogy emberfeletti.  
A Rékáékkal kapcsolatban volt itt egy olyan sajnálatos esemény, a tűzesetre gondolok, 
amikor olyan profi módon - én teljesen másként viselkedek egy ilyen helyzetben - olyan 
profi módon menedzselték, hogy - őszinte leszek, lehet, hogy nem kamerának való -, egy 
percig nem tudnék ott dolgozni, ahol ők ezt csinálják egész évben. Tehát én abszolút úgy 
gondolom, hogy megérdemlik. Én meg fogom szavazni a két havit. Azzal kapcsolatban, 
hogy megkapták a képviselők ezt a táblázatot, és ha végignéztétek, én azzal nem tudok mit 
kezdeni, hogy 9. hó 30-ig, akkor nem mi voltunk. Tehát láttam én is, hogy mik történtek. 
Egy biztos, hogy itt, akár a műszakról, akár az igazgatásról beszélünk, bárhova mentem, 
helytállnak a dolgozók. Eleve 7 fővel kevesebben vannak, tehát nagyon-nagyon sokat 
dolgoznak, és ugyanez elmondható a Polgármester Asszonyról is. Megmondom őszintén, 
hogy amit ő itt dolgozik, én nem tudnám csinálni. Tehát én annak idején jelentkeztem 
polgármesternek, de belátom, hogy lehet, hogy nekem ez nagyon nagy falat lett volna. Én 
csak támogatom őt, próbálom őt, amiben tudom segíteni, de higgyétek el, hogy nem 
egyszerű feladat ez. Én nem tudom, hogy be kell-e jelenteni, vagy nem, hogy én nem fogok 
szavazni egyértelműen az alpolgármesternél. Köszönöm szépen, ennyi volt, de 
mindenféleképp javaslom a Képviselő-testületnek, hogy támogassa a két havit! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kezd végeláthatatlan hozzászólásokba átmenni ez a 
napirend. Azt szerettem volna mondani, hogy akiket most látok a kijelzőn, Dr. Szabó 
István, Tóth Emese és Kurucz Péter képviselő, nekik megadom a szót, és akkor Dr. Szabó 
Istvánnak elsőként. 
 
Dr. Szabó István képviselő: 30 másodpercet veszek csak igénybe a Képviselő-testület mai 
munkájából. László, neked igazad van, hogy a költségvetést is szigorúan kell terveznünk, 
ezt meg is fogjuk tenni. A kettőnek nincs tulajdonképpen kapcsolata. Tehát egy dolog az, 
hogy a képviselők milyen intenzitással dolgoznak, mondjuk, a költségvetésen vagy máson, 
és egészen más dolog az, hogy hogyan ismerjük el a munkatársaink egy részének az egész 
éves munkáját. Én szerintem fogunk tudni szavazni. 
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Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen, Tóth Emesének megadom a szót. 
 
Tóth Emese óvodaigazgató-helyettes: Köszönöm szépen, üdvözlök mindenkit! Én az 
óvodát, mint helyettes képviselem. Én sem szeretném húzni a szót, mert már nagyon sokan 
hozzászóltak és megfogalmazták sokan előttem is, amivel én is egyetértek. Viszont én csak 
annyit szeretnék mondani és hozzátenni, hogy én hiszem azt, most látok igazából bele, 
hogy ez az intézményvezetőség, és bármely szék, milyen feladatokkal jár, és mit vonz maga 
után. Igazából én hiszem azt, hogy a kollégáimmal, ha belépünk az óvodába és az 
intézménybe, mindenki a szíve szerint dolgozik. Itt egy hozzászólásra szeretnék még 
válaszolni, hogy hiába vannak meg azok a tárgyi feltételek és minden más, hogyha nincsen 
benne a szív és a lélek, és én hiszem azt, hogy ha egy közösségnek vannak jól működő 
intézményei, itt kezdjem a bölcsődétől akár bármivel kapcsolatban, akkor mindene van. 
Köszönöm szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Akkor elvileg nincs több hozzászólás 
itt a kijelzőn. A létszámhiányra reagálva, ezt az elmúlt évek hozták magukkal, hogy a 
hivatalban jelenleg is 7 fő létszámhiány van. Sőt, hogyha az év eleji vagy a tavalyi 25 fővel 
mennénk, akkor ugye még magasabb, és ennek az okait gondolom, hogy ismerjük, azok is, 
akik itt voltak az előző testületben és azok is, akik nem, ezt örököltük. Ezt most is 
elszenvedjük, mert a meghirdetett álláshirdetésekre nem érkezik megfelelő végzettségű 
szakember jelentkezése, hogy itt szeretnének velünk a hivatalban dolgozni. Azt gondolom, 
hogy a jövőben valószínűleg még egy ideig kevés lesz az, hogy egy álláshirdető portálra 
fogjuk kitenni a hirdetéseinket, hanem akár fejvadász céget bevonva vagy bármi mást, 
bármilyen más erőforrást alkalmazva kell a hiányzó kollégákat pótolni. Egyetértek abban 
is, amit ez a táblázat jól mutatott, hogy a következő évben, amikor majd januárban, vagy itt 
a költségvetés tervezéskor majd a béremelés lesz a következő ilyen kardinális kérdés. 
Akkor nem azt a gyakorlatot kell majd követni, hogy volt mondjuk egy egységes, ha jól 
emlékszem, idén 20 százalékos béremelés, mert valóban rendezni kell a béreket aszerint is, 
hogy ki milyen végzettséggel rendelkezik és lát el feladatot. Itt most ugye elsősorban a 
hivatalról beszélünk, amikor felmerülnek ezek az érzések és ellenérzések. Mert leginkább a 
képviselők ezzel a munkával kerülnek vagy az itt lévő munkával kerülnek kapcsolatba. Azt 
gondolom, hogy nem azt vitatják, hogy mondjuk az óvoda, a bölcsőde, vagy a családsegítő 
jogosult-e két havi jutalomra, az ő munkájukkal talán leginkább most Alpolgármester Úr és 
én vagyunk elsődlegesen kapcsolatban. Én ennyivel szerettem volna kiegészíteni. Hogy ha 
nincs több hozzászólás, akkor a Pénzügyi Bizottság is a határozati javaslatokról külön 
döntött, és első körben a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatáról fogunk szavazni. Tehát 
az Önkormányzat és Intézményeinek a jutalom kifizetése kapcsán a Pénzügyi Bizottság egy 
havi bértömegnek megfelelő keretösszeget javasolt, és erről fogunk elsődlegesen szavazni 
és én ezt is támogatni fogom. Most Aljegyző Asszonyra nézek és kérem a segítségét.  
 
Kántor Zsuzsanna aljegyző: Módosító javaslat az, ami eltér az eredetitől. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Az eredetitől nem tér el. Jó. Tehát a Pénzügyi Bizottság 
javaslata, hogy egy havi bértömegnek megfelelő keretösszeg kerüljön meghatározásra, ezt 
támogatta a Pénzügyi Bizottság és erről fogunk szavazni. És azt a mondatot szerettem 
volna befejezni, hogy én ezt is meg fogom szavazni, mert azt szeretném elkerülni, hogy itt a 
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2 szék közül a földre esünk típusú döntés alakuljon ki, hogy egy havi sem lesz, és két havi 
sem. Jó, akkor az egy havi összegről fogunk szavazni. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 367/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy támogatja az 
Önkormányzat és intézményei bérmaradványának jutalom kifizetésre történő felhasználását 
- a Pénzügyi Bizottság javaslata alapján - 1 havi bértömegnek megfelelő keretösszegig, 
amelynek végrehajtásához a költségvetési szerv saját költségvetésén belüli átcsoportosítás 
útján biztosítja, plusz forrás igénylése nélkül. 
Határidő: 2024. november 30. 
Felelős: Trabalka Szilvia polgármester, Intézményvezetők, Pénzügyi Iroda 
A szavazás eredménye: 4 igen, 5 nem, 0 tartózkodás mellett elutasítva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Akkor ennek tekintetében az eredeti határozati javaslatról 
fogunk szavazni, ami a két havi bértömegnek megfelelő keretösszeg. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 368/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy támogatja az 
Önkormányzat és intézményei bérmaradványának jutalom kifizetésre történő felhasználását 
2 havi bértömegnek megfelelő keretösszegig, amelynek végrehajtásához a költségvetési 
szerv saját költségvetésén belüli átcsoportosítás útján biztosítja, plusz forrás igénylése 
nélkül. 
Határidő: 2024. november 30. 
Felelős: Trabalka Szilvia polgármester, Intézményvezetők, Pénzügyi Iroda 
A szavazás eredménye: 7 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Elfogadásra került. A 2. határozati javaslat, a 
polgármester részére történő jutalom kifizetése. Itt Kurucz Péter képviselőnek volt egy 
módosító javaslata, ami egy havi illetménynek megfelelő összegű jutalmat állapít meg és én 
nem fogok szavazni. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 369/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Kurucz Péter módosító 
javaslatát - miszerint a Polgármester részére, munkáját megköszönve és elismerve, 
időarányosan az 1,5 havi helyett 1 havi illetményének megfelelő összegű jutalmat 
állapítson meg - elfogadja. 
A szavazás eredménye: 6 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A 3. határozati javaslat pedig az alpolgármester részére 
történő jutalom kifizetése. Itt is volt egy módosító javaslat Kurucz Péter részéről az egy 
havi illetménynek megfelelő összegre vonatkozóan. Kérem, hogy erről szavazzunk. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 370/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Kurucz Péter módosító 
javaslatát - miszerint az Alpolgármester részére, munkáját megköszönve és elismerve, 
időarányosan az 1,5 havi helyett 1 havi illetményének megfelelő összegű jutalmat 
állapítson meg - elfogadja. 
A szavazás eredménye: 5 igen, 1 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: És akkor kérem, hogy az utóbbi kettőnél egységesen is 
szavazzunk a módosításról. Külön-külön tudunk szavazni. Tehát akkor most a 2. határozati 
javaslatról, a módosításról egységesen történik szavazás. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 371/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy – Kurucz Péter 
módosító javaslatát elfogadva – a Polgármester részére, munkáját megköszönve és 
elismerve, időarányosan 1 havi illetményének megfelelő összegű jutalmat állapít meg, 
melynek forrása a bérmaradvány. 
Határidő: 2024. november 30. 
Felelős: Ribai Zoltán alpolgármester, Pénzügyi Iroda 
A szavazás eredménye: 6 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Akkor most a 3. határozati javaslatról ugyanígy. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 372/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy – Kurucz Péter 
módosító javaslatát elfogadva – az Alpolgármester részére, munkáját megköszönve és 
elismerve, időarányosan 1 havi illetményének megfelelő összegű jutalmat állapít meg, 
melynek forrása a bérmaradvány. 
Határidő: 2024. november 30. 
Felelős: Trabalka Szilvia polgármester, Pénzügyi Iroda 
A szavazás eredménye: 6 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Talán a legkritikusabb napirenden most túlléptünk. 
 
 
9. Szociálisan rászorulók karácsonyi támogatása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 279.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Előterjesztője Szabó Réka, intézményvezető. A Pénzügyi 
Bizottság tárgyalta a napirendet és az eredeti határozati javaslatot javasolta elfogadásra, 
mely szerint 50 rászoruló személy vagy család egységesen 15.000 forint per fő értékben 
kap támogatást, és ezt összesen 750.000 forint értékben a helyi társadalmi és civil 
szervezetek támogatására elkülönített előirányzaton megmaradt összegből, valamint az 
ellátottak pénzbeli juttatásainak előirányzata soráról biztosítja az Önkormányzat és a 



26 

 

Családsegítő fog ebben közreműködni. Ha nincs kérdés a napirendhez, akkor szavazzunk 
róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 373/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a karácsonyi ünnepekre tekintettel a karácsonyi élelmiszer csomagokhoz 50 
rászoruló részére, egységesen 15.000 Ft/fő értékben támogatást nyújt, amelyhez a 
750.000 Ft forrást a 2024. évi költségvetés K512-es helyi társadalmi és civil 
szervezetek támogatására elkülönített előirányzata sorról 610.000 Ft összegben 
átcsoportosítással a K4 Ellátottak pénzbeli juttatásainak előirányzata sorról 
biztosítja; 

2. felkéri a Mogyoródi Család -és Gyermekjóléti Szolgálat vezetőjét, hogy az 
intézmény által előzetesen összeállított támogatotti névsor alapján nyújtson 
segítséget az ajándékcsomagoknak a szociálisan rászorulókhoz történő 
eljuttatásában. A támogatottak a csomagok átvételét aláírásukkal igazolják. 

Határidő: döntésre azonnal, élelmiszercsomagok kiosztására 2024.12.31. 
Felelős: Igazgatási Iroda útján a Szolgálat vezetője 
A szavazás eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
10. Juhász Jácint Művelődési Ház-Könyvtár intézményvezetője ideiglenes 
megbízásának meghosszabbítása, intézményvezetői pályázat kiírása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 286.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Szeptember elsejétől bízta meg a Képviselő-testület 
Szabó Rékát ideiglenesen az intézmény vezetésével. Ez november harmincadikával jár le. 
Ezt hosszabbítanánk meg március 31-ig úgy, hogy párhuzamosan az intézményvezetői állás 
kiírásra kerül. Ennek a kiírására nem volt, vagy nincs érvényben lévő képviselő-testületi 
döntés, és amint mondjuk, a januári ülésen már a beérkező pályázatokról a Képviselő-
testület tud dönteni, és hogyha tudunk intézményvezetőt választani, akkor értelemszerűen a 
Réka megbízatása ott megszűnik. Hogyha nincsen kérdés a napirendhez, akkor szavazzunk 
róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 374/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. a Juhász Jácint Művelődési Ház-Könyvtár ideiglenes vezetésével 2024. december 1. 
napjától 2025. március 31. napjáig Szabó Rékát bízza meg, amely feladat 
elvégzéséért megállapított helyettesítési díj összege jelenlegi kinevezése szerinti 
havi bruttó illetményének 50 %-a, azaz bruttó 364.493,-Ft/hó; 

2. felkéri a Jegyzőt a kinevezéshez szükséges munkaügyi okiratok előkészítésére;  
3. felhatalmazza a Polgármestert a 2. pont szerinti dokumentumok aláírására és a 

törzskönyvi nyilvántartási bejegyzéshez, esetleges hiánypótlás teljesítéséhez 
szükséges jognyilatkozatok megtételére; 
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4. felkéri a polgármestert, hogy a Kultv. 94. § (3) bekezdése és a 39/2020. (X. 30.) 
EMMI rendelet alapján a magasabb vezetői megbízásra vonatkozó pályázatot az 
előterjesztéshez csatolt szövegezést elfogadva, írja ki, s amennyiben e pályázat 
eredményes, az 1. pont szerinti ideiglenes megbízás az új intézményvezető 
megbízásával megszűnik. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Kabinetiroda útján Polgármester, Jegyző 
A szavazás eredménye: 8 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Technikai volt, hogy nem december 31. lesz a pályázat 
benyújtási határidő, hanem január hatodika, ami a hivatal első munkanapja lesz a szünetet 
követően.  
 
 
11. A Juhász Jácint Művelődési Ház-Könyvtár 2025. évi program terve 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 296.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Szeretném megkérdezni Enikőt, hogy szeretne-e 
hozzászólni a napirendjéhez? 
 
Frankó-Szőnyi Enikő: Köszönöm a szót! Tényleg csak 2 mondat erejéig. Szeretném 
jelezni, hogy korábban ez egy képviselő-testületi döntés, illetve kérés volt, amivel én is 
maximálisan egyetértek, hogy körülbelül egy évvel előre tudjuk tervezni a 
rendezvényeinket és ezért hoztam a 2025-ös évi rendezvénytervet. Amit ugye már jóval 
korábban kellett volna, csak mindig bíztam abban, hogy a Kulturális Bizottság föláll, és 
akkor velük egyeztetve első körben végre tudnánk hajtani azokat a szerződéskötéseket, 
illetve azokat az egyeztetéseket, amik a jövő évi programokhoz feltétlenül szükségesek. 
Nem az a lényeg, hogy minden egyes előadót a jövő évre már leszerződtessünk, de azokat, 
akik nagyobb nevek, úgymond híresebbek, vagy akiknek sokkal sűrűbb a naptárja, velük 
érdemes még az idei évben, vagy a jövő év első egy hónapjában szerződést kötnünk és 
időpontot egyeztetnünk. Ehhez kérem, hogy a jövő évi költségtervhez képest ezt a 
11.868.150 forintot különíthessük el a rendezvénykeret terhére, hogy ezzel már tervezzünk 
a jövő évi költségvetésben, hogy elkezdhessünk szerződni. Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a hozzászólást! Kérdezem a 
képviselőket, hogy szeretnének-e hozzászólni a napirendhez? Hogyha nem, akkor a 
Pénzügyi Bizottság az eredeti határozati javaslat elfogadását javasolta, és mi is arról fogunk 
szavazni. 
 
Kamarás Zsuzsanna képviselő 17:27 órakor elment, így a Testület 8 fővel határozatképes. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 375/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  

1. az előterjesztéshez mellékelt, a Juhász Jácint Művelődési Ház - Könyvtár 2025. évi 
program tervét elfogadja és felkéri a Juhász Jácint Művelődési Ház – Könyvtár 
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megbízott intézményvezetőjét, hogy a 2025. évi költségvetés tervezése során a 
2025. évi rendezvénykeret összegét bruttó 36.665.841,-Ft-ban tervezze be; 

2. felkéri továbbá a mb. intézményvezetőt, hogy a kulturális referens útján a következő 
előadókkal 2024 évben készítse elő és véglegesítse a szerződéseket bruttó 
11.868.150 Ft értékben, melynek pénzügyi teljesítése jövő évi, költségvetési forrása 
pedig a 2025. évi költségvetés rendezvénykerete. 
Fellépő Nettó ár Áfa Bruttó ár 
Tenki Dalma - Hisztis 
Királykisasszony 250 000 Ft 67 500 Ft 317 500 Ft 
Tóth Vera és Mujahid Zoltán 900 000 Ft 243 000 Ft 1 143 000 Ft 
Utcabál - Tancevaty Partyzenekar 600 000 Ft 162 000 Ft 762 000 Ft 
Pál Feri 275 000 Ft 74 250 Ft 349 250 Ft 
Kalap Jakab 320 000 Ft 86 400 Ft 406 400 Ft 

Csík zenekar 4 000 000 Ft 
1 080 000 

Ft 5 080 000 Ft 
Mindenki Karácsonya: Gájer 
Bálint, Kámfor Bábszínház, 
Miller Zoltán, Dívák, Bognár 
Szilvia trió 3 000 000 Ft 810 000 Ft 3 810 000 Ft 

Összesen: 9 345 000 Ft 
2 523 150 

Ft 
11 868 150 

Ft 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Kulturális referens útján mb. Intézményvezető 
A szavazás eredménye: 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kamarás Zsuzsanna jelezte az ülés előtt, hogy neki majd 
el kell mennie fél hatkor. 
 
 
12. Községi Könyvtár elhelyezéséről szóló döntés megerősítése 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 300.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: 2024. márciusban volt a Képviselő-testületnek egy 
döntése, hogy a jelenlegi bérelt ingatlanból az Önkormányzat saját tulajdonú ingatlanába, a 
Turisztikai Kft. egykori irodájába átköltözik a könyvtár. Ez igazából eddig azért nem 
következett be, mert akkor még úgy volt, hogy a Műszaki Iroda átmenetileg odaköltözik, 
amíg ott felújítás lesz. Ez menet közben itt újraszerveződött. Ez a kérdés, és majd hogyha 
odajutunk, hogy felújítás, akkor máshol fogjuk megoldani a Műszaki Iroda elhelyezését. A 
határozati javaslatot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, az eredeti határozati javaslatot 
támogatta. Én még annyit mondtam el a pénzügyi bizottsági ülésen, hogy volt egy 
felajánlás az Evangélikus Egyházközség részéről, hogy ott bérelhetővé válik majd az a 
része az ingatlannak, ahol eddig egy család lakott. De elég nagy anyagi ráfordítást 
igényelne annak a felújítása, a berendezése. Az Egyházközségnek nincsen fedezete, és 
nyilván, mint könyvtári berendezés sem terveztünk eddig ezzel, úgyhogy én az eredeti 
gondolatot szeretném kérni megszavazni, hogy átköltözzön a könyvtár a régi turisztikai 
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irodába, és a bérleti szerződés pedig felmondásra kerüljön. Azt is kihangsúlyoztam, hogy 
nem szeretném, hogyha ez úgy értékelődne, hogy elveszünk az Egyházközségtől 
támogatást. Azt gondolom, hogy a költségvetésben fogjuk tudni kezelni és rendezni, hogy 
mint Egyházközség a jövőben is támogatásban részesüljenek. Köszönöm szépen! Hogyha 
nincs kérdés, hozzászólás, akkor szavazzunk az eredetiről. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 376/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1.) a Juhász Jácint Művelődési Ház-Könyvtár jelenlegi ideiglenes – bérelt ingatlanban 
megvalósuló – elhelyezését 2025.01.01-től az önkormányzati tulajdonú, természetben a 
Dózsa György út 25. szám alatti önkormányzati tulajdonú épületében kívánja mindaddig 
megoldani, amíg a végleges helye fel nem épül.  
2.) Figyelembe véve a szakfelügyeleti vizsgálat megállapítását, a Mogyoród, Dózsa György 
út 25. szám alatti ingatlant az intézmény székhelyeként jelenti be, és az Alapító okiratát 
módosítja, azt az előterjesztés 1. melléklete szerinti, míg egységes szerkezetű Alapító 
Okiratát az előterjesztés 2. melléklete szerinti formában és tartalommal elfogadja és felkéri 
a Polgármestert és a megbízott Intézményvezető, hogy intézkedjen a törzskönyvi 
nyilvántartásban történő bejegyzés és az eljárás során esetleges hiánypótlás teljesítéséhez 
szükséges jognyilatkozatok megtételével a MÁK felé történő bejelentésről és a módosítás 
intézményi SZMSZ-en történő átvezetéséről.  
3.) Felkéri a Mogyoród Nonprofit Kft. vezetőit, hogy előre egyeztetett időpontban álljanak 
rendelkezésre a könyvtár költöztetéséhez.  
4.) Felkéri az Alpolgármestert, hogy az átköltözés koordinációjában vegyen részt.  
5.) Felkéri a Polgármestert, hogy hogy a Mogyoródi Evangélikus Leányegyházzal 
hatályban lévő, a Fóti út 20. szám alatti ingatlan bérletére vonatkozó bérleti szerződést 30 
napos felmondási határidővel 2024.12.01-jével mondja fel, és az ehhez kapcsolódó 
jognyilatkozatokat tegye meg.  
Határidő: 2025. január 31.  
Felelős: Polgármester, Alpolgármestert, Intézményvezető, Nonprofit Kft. ügyvezetői 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
13. A helyi adókról szóló rendelet felülvizsgálata 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 297.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Ez minden évben novemberben napirendje a Képviselő-
testületnek. Volt részemről egy eredeti határozati, illetve rendeleti javaslat, a Pénzügyi 
Bizottság pedig módosításokat tett, és arról fogunk először külön-külön szavazni. Az első 
az a telekadó mértéke, ami jelenleg 20 forint és 40 forint per négyzetméter összeggel 
jelenik meg a rendeletünkben. A Pénzügyi Bizottság javaslatára a 20 forintos összeg 40 
forintra, a 40 forintos pedig 80 forint per négyzetméterre kerül megemelésre. Egyébként a 
maximum összegtől, amit ebben lehetne dönteni, attól még bőven elmaradunk, mert 
telekadó tekintetében 536 forint per négyzetméter a maximum, amit a 
Pénzügyminisztérium szabályozása által el lehetne rendelni. Zachár Zsoltnak megadom a 
szót. 
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Zachár Zsolt képviselő: Én a magánszemélyek tekintetében az építményadónál egy 
módosító javaslattal szeretnék élni. Ugye ott 70 év felettiekről szól az előterjesztés, és a 
határozati javaslat, én ezt 65 évre lehoznám, és akkor mindig egységesen lehetne a jelenlegi 
nyugdíjkorhatárhoz kötni. Mert lehet, hogy van olyan 68 éves helyi lakos, akinek ez 
segítség lehet, és ezért gondoltam, hogy akkor ezt a 65 évet módosító javaslatként 
felteszem. Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Kurucz Péternek megadom a szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen! Én semmilyen adóemelést nem fogok 
támogatni, ami az embereket érinti Mogyoródon, mert ennél legyünk már kreatívabbak egy 
picit. Jó? Vannak olyan ideológiák, meg olyan politikai irányzatok, akik rögtön ezzel 
kezdik. Én nem szeretnék ezekhez tartozni, tehát ne az legyen az elsődleges cél, hogy úgy 
szerezzünk be adókat, meg úgy szerezzünk be pénzt, hogy rögtön az emberekre hárítunk 
nagyon sok mindent. Mi ezt le is írtuk a programunkban, hogy nem szeretnénk sem 
ingatlanadót, sem semmilyen adót újra bevezetni, vagy bárhogyan átgondolni. Egészen más 
irányba kellene mennie az önkormányzati pénzszerzésnek, minthogy a mogyoródi 
embereket kezdjük el megint terhelni. Én nem támogatom egyiket sem. Köszönöm szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a hozzászólást! Nem újra bevezetésről 
van szó, hanem 2024. évben egy 100 százalék kedvezményt biztosított a Testület döntése 
nyomán az életvitelszerűen Mogyoródon élőknek az építményadó tekintetében az 
Önkormányzat. Ennek kapcsán az én javaslatom volt az, amit Zachár Zsolt is említett, hogy 
a 70 év felettiek kapnák következő évben a 100 százalék kedvezményt, az életvitelszerűen 
itt lakók az 50 százalékot, és aki életvitelszerűen nem itt lakik, de ingatlana van, az, 
ahogyan eddig is, fizeti a 400 forint per négyzetméter összeget. Kurucz Péter újra szót kért, 
hogyha jól látom. 
 
Kurucz Péter képviselő: Csak akkor szeretném egyértelműen mondani, hogy semmilyen 
változást nem szeretnék. Én nem fogom támogatni. A mogyoródi embereket ne terheljük 
semmivel sem tovább szerintem. Szerintem elég kreatívak vagytok, valami másfajta 
pénzszerzési forrást próbáljunk meg kitalálni. Akár a költségvetésben, majd a Lászlóval 
nagyon szívesen beleszállok én is, és elkezdünk ezen dolgozni, hogy hogyan, és mint. 
Szerintem beszéltünk már arról, volt javaslatom, hogy hogyan lehetne ezt az egészet más 
módon csinálni és nem úgy, hogy az itt élőket kezdjük el megint terhelni. Köszönöm 
szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a hozzászólást! A Pénzügyi 
Bizottságon egyébként nem született döntés a magánszemélyeket érintő építményadó 
kérdésében. A telekadóra volt az a módosítás, amit az imént említettem, a kiemelt 
övezetben lévő épületek építményadója kapcsán a 2190 forintról 2490 forint per 
négyzetméter összegre történő emelést a Pénzügyi Bizottság támogatta. Valamint az 
idegenforgalmi adó mértékében, amivel ugye nem a helyi szállásadókat terheljük, hiszen a 
vendégekkel fizettetik meg az idegenforgalmi adót. Itt eredetileg volt egy 290-ről 390 
forintra történő módosítás, és a Pénzügyi Bizottság ezt 490 forintban per fő per éj kívánta 
meghatározni. Jó, akkor először, hogyha nincs több hozzászólás, akkor a Zachár Zsolt 
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képviselő módosításáról fogunk szavazni a tekintetben, hogy a 65 év felettiek kapjanak 100 
százalék adókedvezményt.  Babják Gábornak megadom a szót. 
 
Babják Gábor képviselő: Köszönöm! Egy kis pontosítást hadd kérjek. A kiemelt övezet, 
az melyik? Tehát melyik részek? Ebben benne van a Filmstúdió, a Hungaroring, a Vectra-
Line? Tehát ugye ebben a 3 vállalkozás van benne? Az idegenforgalmi adó, amikor valaki 
itt tölt egy vendégéjszakát. Ezt általában, aki kiadja, az ott alvóval fizetteti meg talán, tehát 
hogy az megint csak nem a mogyoródi lakost terheli gyakorlatilag. Az egyetlen, ami a 
mogyoródi lakost terheli, az az első, de ebben ugye van olyan, aki egyébként nem 
mogyoródi lakos, csak van esetleg egy telke Mogyoródon. Tehát gyakorlatilag itt az első 
adóforma, illetve adónem az, ami a mogyoródi lakosokat fogja terhelni az én megítélésem 
szerint. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Még azt fontosnak tartom kiemelni, 
hogy szerintem a tavalyi évben, amikor a Turisztikai Kft. megszüntetésre került, akkor az 
volt utána a döntés, hogy mivel megszüntetésre került a Kft., és az nem kerül már az 
Önkormányzatnak 40.000.000 forintjába, ezért tudjuk elengedni a magánemberek 
építményadóját. És akkor azt gondolták a képviselők, hogy egy 40.000.000 forint így 
kompenzálódik, hogy nem jelenik meg sem a bevételi, sem a kiadási oldalon. Viszont, 
hogyha megnézzük az előterjesztést, akkor az az összeg, ami ezzel a kedvezménnyel 
nagyvonalúan elengedésre került, az nagyságrendileg 125.000.000 forint ebben az évben. 
Én azt gondolom, hogy nem áll úgy az Önkormányzat és emellett én kiállok, én nem 
támogattam ezt a döntést tavaly. Nem állunk úgy szerintem, hogy 125.000.000 forint 
bevételre azt mondjuk, hogy nincs rá szükségünk. Köszönöm! Aljegyző Asszony ügyrendit 
kért. 
 
Kántor Zsuzsanna aljegyző: Szeretném felhívni a Képviselő-testület figyelmét arra, hogy 
a Kurucz Péter képviselő által elhangzott javaslat, az módosító javaslatnak minősül, mert ő 
általánosságban és összességében azt mondta, hogy semmiféle adóemelést nem javasol. 
Úgyhogy erről kell szavazni majd, mint módosító indítványról. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen Aljegyző Asszonynak az észrevételt, 
Dr. Szabó Istvánnak megadom a szót. 
 
Dr. Szabó István képviselő: Tulajdonképpen félig-meddig okafogyottá vált, mert Kántor 
Zsuzsanna elmondta azt, amit szerettem volna. Tehát én attól tartok, hogy rossz lett volna a 
szavazásnak a sorrendje, ugyanis, ha először szavazunk arról, hogy 65 év vagy nem 65 év, 
arra szívem szerint én szívesen szavazok igennel, de teljesen felesleges, mert egyébként van 
egy olyan javaslat, ami azt mondja, hogy a kedvezményeket ne vezessük ki, hogy 
egyértelmű legyen. Tehát itt elemeztük a számokat, de egyébként Polgármester Asszony, az 
kétségtelen, hogy történt megtakarítás a Turisztika Kft-vel kapcsolatos döntés okán, de nem 
emiatt vezettük ki az adókötelezettséget, hanem amiatt, mert egyéb bevételeink keletkeztek. 
Voltatok a Filmstúdióban, az azért bejön. Egy csomó olyan fejlesztés indult el 
Mogyoródon, amely adónövekedést, adóbevétel-növekedést eredményez. Tehát én nem 
látom, hát nyilván, hogyha még beszedünk 200.000.000 forintot, azt is el tudjuk költeni. 
Csak szerintem arra, hogy ez a település normál működést valósítson meg, hogy fejlődjön, 
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ahhoz a magánszemélyek adófizetési kötelezettségének a visszaállítására, illetve a 
kedvezmény kivezetésére szerintem nincs szükség. Én egyetértek azzal, amit Kurucz Péter 
említett. Tehát a magánszemélyekre vonatkozó kedvezményeket, akik életvitelszerűen 
Mogyoródon laknak, ott ezt a kedvezményt tartsuk változatlan formában fenn, 100 
százalékos szinten. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Szerintem beszéltünk már arról, hogy 
az iparűzési adó tekintetében mi várható. Szerintem ez a múltkori ülésen is elhangzott, és 
nyilván, nem azért tettem ezt a javaslatot, mert sanyargatni szeretném a mogyoródi 
embereket, és tudomásom szerint nincs még döntés arról a tervezetről, hogy az idei évi 
iparűzési adóbevételhez képest a jövő évben képződő növekményt majd egy járási 
fejlesztési alapba minden önkormányzatnak be kell fizetnie. Tehát, hogyha idén 100 forint 
volt az iparűzési adóbevétel és jövőre 150 lesz, akkor mi a 100 forinttal fogunk 
gazdálkodni. Az 50-re majd, mint járás pályázhatunk, és majd a minisztériumban eldöntik, 
hogy a járás megfelelő pályázatot nyújtott-e be. Egyébként mondjuk, a mi járásunk majd 
pályázhat nagyságrendileg 250.000.000 forint összegre. Egy fórumon elhangzott, hogy 
mindenhol bicikliutakat fogunk építeni. Kérdés, hogy ezt majd támogatják-e, tehát nyilván, 
ez indikálta a rendelettel kapcsolatos módosítási szándékot. Kurfis képviselőnek megadom 
a szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen! Részben Szabó képviselőtársam elmondta 
azt, amit én is akartam. Én is pontosítani akartam, hogy nem kifejezetten amiatt, hanem 
egyrészt amiatt, mert mi annak idején vállaltuk ezt a mi programunkban, másrészt azért 
kezdeményeztük a 100 százalék kedvezményadást, mert úgy éreztük, hogy közben a 
falunak más erőforrásai is vannak, és a lakosságot már nem kell ezzel terhelnünk. Én 
egyébként értem azt, hogy itt Polgármester Asszony, meg lehet, hogy majd más is 
emeléseket tervez, de most akkor jól áll az Önkormányzat. Előbb osztottunk ki 100.000.000 
jutalmat, most meg itt 126-ot be akarunk szedni építményadóban. Tehát ezért javasoltam 
azt, hogy fontoljuk azt meg, hogy mi meddig tudunk nyújtózkodni. Lehet, hogy most úgy 
tűnt, hogy a takarónk az odáig ér, hogy ki tudunk osztani több, mint 100.000.000 forint 
jutalmat év végén. Én úgy gondolom, hogy ebben az évben semmiképpen ne vezessük 
vissza. Amikor ezek az iparűzési adó elvonások megjelennek és tisztában leszünk azzal, 
hogy ez mit eredményez, akkor a jövő évben döntsünk arról, hogy hogyan tovább. 
Köszönöm szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a hozzászólást! Kurucz Péter kért még 
szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen! Hát akkor mégiscsak jó az, amit mondtál, sőt 
biztosan jó, hogy a költségvetés tervezésre kell igazán jól odafigyelnünk, a következő évire 
egyrészről. Másrészről, ugye amit meg Polgármester Asszony mondott. Tehát, hogy 100 
egységet tervezünk és 150 jön be, akkor az 50-et fogják elvinni és azért mondom, hogy a 
tervezés nagyon fontos lesz, úgyhogy erre majd mindenképpen valóban figyeljünk oda. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Akkor ez most annyira nem sikerült, mert 200 millióval 
van túltervezve az adóbevétel 2024-re. István, érdemben szeretnél még hozzászólni?  
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Dr. Szabó István képviselő: Tehát Mogyoródnak a gazdasági helyzete stabil, egyre 
stabilabb lesz. Én nem tudom, hogy milyen jogszabályokat fognak bevezetni. Ez nekünk 
rossz vagy jó, mert még az is lehet, hogy jó. Hiszen létrejön egy alap a környékünkön, 
amihez tudunk pályázni és lehet, hogy többet fogunk visszakapni, mint amennyit mi oda 
befizettünk. Amit én látok, az az, hogy mondjuk, az iparűzési adón bevételünkk októberig 
516.000.000 volt. Nő az iparűzési adóbevételünk, kétségtelen, hogy a magánszemélyek 
befizetése csökken, de négyzetméterben olyan méretű fejlesztések valósulnak meg, amik én 
úgy gondolom, hogy stabil működést fognak okozni akkor is, hogyha valamilyen formában 
módosulna az iparűzési adó bevétel újraosztására vonatkozó szabály. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a hozzászólást! Akkor Kurucz Péter 
módosító javaslatáról fogunk szavazni, amely úgy hangzott, hogy a magánszemélyeket 
érintően építményadó és telekadó vonatkozásában ne történjen változás a 2024. évi 
gyakorlathoz képest. Tehát magánszemély építményadó és telekadó változatlanul marad 
2025-ben, ugyanazokkal a paraméterekkel, mint az idei évben. Aki ezzel egyetért, kérem, 
szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 377/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Kurucz Péter módosító 
javaslatát - miszerint a magánszemélyeket érintően építményadó és telekadó 
vonatkozásában ne történjen változás a 2024. évi gyakorlathoz képest – elfogadja. 
A szavazás eredménye: 5 igen, 2 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Akkor a következő, amiről még szavaznunk kell, a 
kiemelt övezetek emeléséről, 2190 forint per négyzetméter összegről 2490 forintra. Aki 
ezzel egyetért, kérem, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 378/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a kiemelt 
övezetben lévő épület építményadójának előterjesztés szerinti 2.190,-Ft/m² összegről 
2.490,-Ft/m² összegre történő emelésével egyetért (7. § (2) bekezdését érintő módosítás). 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: És az idegenforgalmi adó tekintetében pedig a Pénzügyi 
Bizottság javaslatáról, a 490 forint per fő per éj összegről fogunk szavazni. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 379/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
idegenforgalmi adó mértéke személyenként és vendégéjszakánként előterjesztés szerinti 
290,- Ft-ról 390,- Ft-ra történő emelése helyett – elfogadva a Pénzügyi Bizottság módosító 
javaslatát – a mértéket 490,- Ft-ban határozza meg. 
A szavazás eredménye: 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
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Trabalka Szilvia polgármester: És akkor most ezeket át kell vezetni a rendeleten. 
Aljegyző Asszonynak megadom a szót. 
 
Kántor Zsuzsanna aljegyző: Az eredeti rendelettervezet tartalmaz nem adómértékre 
vonatkozó módosításokat is. Kérem, hogy azt erősítse meg a Testület, hogy azok 
változatlanul maradnak és a módosítások pedig átvezetésre kerülnek a rendelettervezeten. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen, akkor erről szavazzunk! 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megalkotja a 29/2024. 
(XI. 26.) önkormányzati rendeletét a helyi adókról szóló 25/2013.(XII.2.) önkormányzati 
rendelet módosításáról. 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
14. Megbízási szerződés számviteli, adatszolgáltatási- és ügyviteli tanácsadásra 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 289.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Pénzügyi Bizottság támogatta az eredeti határozati 
javaslatot, mely szerint a 2025-ös évben is az SZKKI Data Kft. látna el a Pénzügyi 
Irodához kapcsolódóan feladatokat. Van-e kérdés a napirenddel kapcsolatban? Hogyha 
nincsen, akkor kérem, hogy szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 380/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1) Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és 

elfogadja az SZKKI Data Kft. (2081 Piliscsaba, Ferenc-forrás útja 12., adószám: 
13935139-2-13, képviseli: Szabó Zsuzsanna ügyvezető) Mogyoród Nagyközség 
Önkormányzata és intézményei tekintetében számviteli, államháztartási központi 
rendszerekkel kapcsolatos, és egyéb gazdasági feladatokat érintő számviteli 
szaktanácsadással és kiegészítő számviteli tevékenységre vonatkozó, 2025. január 1. – 
2025. december 31. közötti időtartamra szóló megbízási szerződését.  

2) Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy az 1) pontban meghatározott feladatra vonatkozó, az előterjesztés 
mellékletét képező, 650.000 + áfa/hó összegről szóló megbízási szerződés tervezetét 
véglegesítse és aláírja, melynek bruttó 9.906.000,-Ft összegét a 2025. évi 
költségvetésbe betervezni rendeli és a költségvetési forrást a 2025. évi költségvetésének 
K336-os Szakmai tevékenység sor terhére biztosítja. 

Határidő: 2024.12.31. 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
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15. Projekt tanácsadói szerződés 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 288.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Pénzügyi Bizottság és a Településfejlesztési Bizottság 
is tárgyalta a napirendet és mindkettő elfogadásra javasolta az eredeti határozati javaslatot. 
Itt igazából egy meglévő szerződésben egy technikai módosítás fog történni. Magáról a 
szerződésről márciusban döntött a Képviselő-testület. Hogyha nincs kérdés, akkor kérem, 
hogy szavazzunk róla. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 381/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
84/2024.(III.25.) Kt. határozatát az alábbiak szerint módosítja: 
1) első mondatából a „– a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatát elfogadva –„ 

szövegrészt törli, 
2) az 1) pont utolsó mondatából a „azzal, hogy a vállalkozói dj és az éves keretösszeg 

2024. április 1-jei hatállyal a 2024. évre, 2024. december 31-ig kerül megállapításra” 
szövegrészt törli, 

3) az 1) pontot kiegészítő a következő szövegrésszel: 
„A Tanácsadó a kisadózó vállalkozások tételes adójáról és a kisvállalati adóról szóló 
2012. évi CXLVII. törvény 2021. január 1-tól hatályos 13. § (2) bekezdése első 
mondata és a 32/E. § (2) bekezdése rendelkezései szerint tájékoztatja a Megrendelőt, 
hogy jelen szerződést, mint kisadózó vállalkozás teljesíti, továbbá alanyi áfa mentes. Az 
ezekben bekövetkező esetleges változásokról haladéktalanul értesíti a Megrendelőt.”  

4) a 2) pont „2024. évi” szövegrész helyére a „tárgyévi” szövegrész kerül. 
5) a beszerzések lebonyolításával kapcsolatos eljárásrendről szóló 1/2024.(II.26.) számú 

polgármesteri és jegyzői együttes utasítás 1. Általános rendelkezés 5. pont d) alpontja 
alapján a Morvai Balázzsal projektekkel kapcsolatos pályázati ügyintézési feladatok 
ellátására (szakmakód: 829902) és az ehhez kapcsolódó szakmai tanácsadásra 
megkötött 15-58/2021. nyt.sz. tanácsadói szerződés 5. pontját a Megbízó képviselője 
vonatkozásában módosítja, 

6) felkéri a polgármestert a jelen határozat alapján előkészített szerződésmódosítás 
aláírására. 

Határidő:  azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Kabinetiroda útján Polgármester  
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
16. Nemzetiségi önkormányzatokkal kötött közigazgatási szerződés felülvizsgálata 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 287.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Roma és Román Nemzetiségi Önkormányzatokkal kötött 
közigazgatási szerződések, melyek az előterjesztés mellékletét is képezik. A Pénzügyi 
Bizottság mindkét önkormányzat vonatkozásában támogatta az eredeti határozati javaslatot. 
Hogyha nincs kérdés, akkor kérem, hogy először a Roma Nemzetiségi Önkormányzattal 
kötendő szerződésről szavazzunk. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 382/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

1. a Mogyoródi Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötendő, az előterjesztés 
melléklete szerinti közigazgatási szerződést elfogadja, 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy az előterjesztéshez csatolt, a nemzetiségi 
önkormányzat és a település önkormányzat közötti együttműködés feltételeiről 
szóló közigazgatási szerződéseket aláírja. 

Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Kabinetiroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Most pedig a Román Nemzetiségi Önkormányzattal 
kötendő szerződésről szavazunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 383/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

1. a Mogyoródi Román Nemzetiségi Önkormányzattal kötendő, az előterjesztés 
melléklete szerinti közigazgatási szerződést elfogadja, 

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy az előterjesztéshez csatolt, a nemzetiségi 
önkormányzat és a település önkormányzat közötti együttműködés feltételeiről 
szóló közigazgatási szerződéseket aláírja. 

Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges  
Felelős: Kabinetiroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
17. Mogyoródi Karikás Néptánccsoport Hagyományőrző Egyesület névhasználati 
kérelme 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 294.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Szeptemberben volt előttünk ez a téma, amikor valaki 
ugye a Mogyoród név használatát kérte a Testülettől és akkor volt az Igazgatási Irodának 
egy összefoglaló táblázata, hogy a 2002-es rendelethez képest, melyek azok a jelenleg is 
működő szervezetek, akik ugyan használják a nevet, de nem kértek rá engedélyt. Itt a 
megkeresések nyomán a Karikás Egyesület pótlólagosan benyújtotta ezt a kérelmet, és 
igazából a határozati javaslatban ahhoz járulunk hozzá, hogy a mogyoródi nevet, azt az 
egyesület hivatalosan is határozatlan ideig használhatja. Aki egyetért ezzel, kérem, 
szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 384/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
1. A Mogyoródi Karikás Néptánccsoport Hagyományőrző Egyesület (székhely: 2146 
Mogyoród, Kiss Ernő u. 16., adószám: 18709876-1-13) részére a „Mogyoródi” név 
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használatát, az egyesület nevében történő szerepeltetés céljából határozatlan ideig 
engedélyezi. 
2. Felkéri a Polgármestert, hogy a döntésről a Kérelmezőt értesítse. 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Igazgatási Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
18. Használt sütőolaj gyűjtőkonténer részére új helyszín kijelölésére tett javaslat 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 298.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Zachár Zsolt képviselő úrtól érkezett, mint bizottsági 
elnöktől a javaslat és a bizottsági ülésen az eredeti határozathoz képest történt módosítás, 
hogy nem a meglévő, jelenleg a fogorvosi rendelőnél található konténer kerülne 
áthelyezésre a Hungaroring úthoz, hanem arról folytatunk a szolgáltatóval egyeztetést, hogy 
tudunk-e oda igényelni egy plusz gyűjtőedényzetet. Hogyha nincsen kérdés, akkor 
szavazzunk erről. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 385/2024.(XI.25.) 
határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy - a 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság módosító javaslatát elfogadva - a 
használt sütőolaj gyűjtő konténert nem helyezi át, hanem a Szolgáltatótól egy másik 
gyűjtőedényzet kihelyezését is kéri a Hungaroring út 2/a. címre, hogy a ruhagyűjtő és az 
üveggyűjtő konténer mellett ez is megtalálható legyen. 
Határidő: 2024. december 31. 
Felelős: Polgármester útján Műszaki iroda 
A szavazás eredménye: 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
 
19. Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2025. évi tervezett feladatai 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 299.) 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A következő napirend szintén Zachár Zsolt képviselő úr 
előterjesztése. A Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és értelemszerűen támogatta a 
saját előterjesztését. Van-e kérdés? Igen, Irodavezető Asszonynak megadom a szót. 
 
Sike Mariann műszaki irodavezető: Én a Képviselő Úrhoz szeretném feltenni a kérdést, 
hogy írta a programjában a Gödöllői út és Fóti úti árokkal kapcsolatos egyeztetést a 
Műszaki Irodával, hogy itt mire gondolt? Miután ugye az út sem és az árok sem az 
Önkormányzat tulajdona. Mi a terv ezzel kapcsolatban? Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Kurucz Péter kért előbb szót időrendben, de válaszolhat a 
Képviselő Úr vagy kérdés lesz? Akkor Zachár Zsoltnak adom meg először a szót.  
 
Zachár Zsolt képviselő: Köszönöm a szót! Igazából ez a programterv nem a 
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Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság elnökének a programterve, hanem ezt a 
tervezetet a bizottság 3 tagja egyhangúlag hagyta jóvá. Itt, amire a bizottság gondol, az 
tulajdonképpen az, hogy egy folyamatos monitoringozás igazából a Műszaki Irodával és a 
Nonprofit Kft-vel együtt. Több észrevétel is volt a lakosság részéről már a járdák kapcsán, 
és hogyha ezekre nagyobb hangsúlyt fektet a bizottság, együttműködve az Önkormányzat 
Műszaki Irodájával és Nonprofit Kft-vel akkor lehet, hogy előbb tudunk akár tájékoztatást 
adni a lakosság részére, hogy az utak melletti járdák milyen állapotban vannak. Illetve, 
hogyha szükséges azoknak a jövőbeni fejlesztése, karbantartása, akkor mondjuk, tudunk 
érdemben válaszolni, hogy azt milyen prioritás mellett gondolja a bizottság a testülettel 
orvosolni. Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Én ebben akkor talán annyit módosítanék, hogy az árkok 
tekintetében a Magyar Közút Zrt-vel kell egyeztetést folytatni, és a járdák tekintetében 
pedig házon belül tudunk egyeztetést folytatni. Kurucz Péternek megadom a szót. 
 
Kurucz Péter képviselő: Köszönöm szépen, csak technikai jellegű kérdésem van, hogy az 
első napirendi pontnál azt mondtuk, hogy lehet, hogy lesznek változások itt a bizottsági 
dologban, illetve, hogy átbeszéljük informálisan. Tehát, hogy most ezt is megtárgyalhatjuk 
szerintem. De a jövőt érintően, hogyha egy informális megbeszélésre sor kerül, és utána 
úgy döntünk, hogy összevonjuk a 2 bizottságot, akkor ebből a szempontból erről nem kell 
most szavaznunk. Ezt most megbeszélhetjük, de fölösleges róla szavaznunk, mert lehet, 
hogy borul az egész. Tehát csak ennyit szerettem volna mondani, vagy kérdezni 
technikailag, hogy azért ezzel mérlegeljünk. Köszönöm! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen! Kurfis képviselő úrnak megadom a 
szót. 
 
Kurfis László képviselő: Köszönöm szépen! Először Péternek válaszolnék, hogy ilyen 
alapon, akkor nem kéne semmiféle bizottságnak működni, mert hátha a következő 
alkalommal megváltoztatjuk. Tehát lehet, hogy meg fogjuk változtatni, de akkor majd 
újragondolják. Műszaki Irodának mondanám, hogy kétségkívül a Gödöllői út és a Fóti út, 
az a Közútkezelőhöz tartozik, viszont az egyik szerintem legmeghatározóbb útja 
Mogyoródnak. Márpedig a szemlélet miatt, tehát hogy azon keresztül megy mindenki, 
nekünk akkor is sajnos, meg kell csinálni. Én nagyon sok erőfeszítést tettem az elmúlt 
ciklusban, hogy rendet tegyünk ott az árkokban, a járdákon, satöbbi, nem ment. Úgy 
gondolom, hogy esetleg majd most fog menni. Nekünk akkor is energiát, meg pénzt kell 
erre fordítani, hogyha ez sajnos, nem a miénk. Úgy látom, hogy a Közútkezelőnek erre nem 
lesz pénze, legalábbis nekünk eddig mindig ezt nyilatkozta. Ennek ellenére mindent meg 
kell tennünk azért, hogy ezek az utak, árkok, járdák rendesen nézzenek ki, ahogy ezt 
minden más falu is megteszi egyébként. Köszönöm szépen! 
 
Trabalka Szilvia polgármester: A Közútkezelő költségvetési hiányra hivatkozott akkor is, 
amikor a Szadai úti felezővonal felfestést kértem, ez megtörtént időközben. Irodavezető 
Asszonynak ismét megadom a szót. 
 
 




